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Ereğli Belediyesi, yol iyileş-
tirme çalışmalarına devam 
ediyor. Çalışmalar kapsamında 
Mimar Sinan Mahallesi’nin 
çeşitli cadde ve sokaklarında 
zeminlere asfalt döküldü
n HABERİ SAYFA 4'TE

Zulme dikkat 
çektiler

Ceviz, okurları 
ile buluştu 

Ereğli’de yollar 
asfaltlanıyor

Zulme ve soykırıma hem tepki 
göstermek hem de dikkat çek-
mek amacıyla Tantavi Kültür ve 
Sanat Merkezinde “Filistin İçin 
Çiziyoruz” etkinliği düzenlendi.
n HABERİ SAYFA 2'DE

Selçukya Kültür Sanat Derneği 
bünyesinde kurulan (SKY) Sel-
çukya Kültür Yayınlarından ilk 
kitabını çıkaran Mehmet Ceviz, 
okurları ile buluştu.
n HABERİ SAYFA 3'TE

KARATAY’A YENI 
ILIM YUVASI

Karatay’a yeni kurs kazandırıldı. Aziziye 
Mahallesi’ne kazandırılan İrfaniye Kur’an 

Kursu’nun açılışında konuşan Karatay Beledi-
ye Başkanı Hasan Kılca, burada. Kur’an’a ve 

İslam’a hizmet edecek gençler ile çocukların 
yetişeceğini söyledi.  n HABERİ SAYFA 5'TE

23 ILDE EŞ ZAMANLI 
OPERASYON

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, aralarında Kon-
ya’nın da yer aldığı 23 ilde Siberağ-5 Operas-
yonu düzenlendiğini ifade ederek, “Operas-

yonları gerçekleştiren kahraman jandarmamızı 
tebrik ediyorum. Dualarımız sizinle” diye 

konuştu   n HABERİ SAYFA 6'DA

SAĞLIKTA HIZMETINDE 
ÇUMRA FARKI!

Çumra’da sağlık tesislerini inceleyen İl Sağlık 
Müdürü Prof. Dr. Mehmet Koç, “Yaşanabilecek 

sıkıntıları en aza indirmek ve olası sorunlara 
çare bulabilmek adına İl Sağlık Müdürlüğü 

olarak her türlü önlemi alıyor ve planlamaları-
mızı yapıyoruz” dedi  n HABERİ SAYFA 7'DE

Nissan Çelik 
tutkunlarını bekliyor

MEDAŞ hizmet 
kalitesini yükseltti

Nissan Çelik, 10-15 Ağustos tarihleri arasında 
Konya’yı ayaklarınızın altında hissedebilece-
ğiniz eşsiz manzaralı ve tarihi yapısıyla dikkat 

çeken Akyokuş Kasrı’nda araç tutkunlarını 
bekliyor.  n HABERİ SAYFA 2'DE

Gazze Şeridi'nde 7 Ekim 2023'ten bu 
yana İsrail saldırılarında ölenlerin sayı-
sı 40 bine yaklaştı, 95 binden fazla kişi 
yaralandı. Hayatını kaybedenlerin yüz-
de 24'ü gençler, yaralananların yüzde 
70'i kadın ve çocuklardan oluşuyor. Bu 
rakam Gazze nüfusunun yüzde 1,8'ine 

tekabül ediyor. Gazze Şeridi'nde 10 
bin kişi ise hala kayıp veya enkaz 

altında çıkarılmayı bekliyor. Filistin ve 
Gazze halkı İslam ülkelerinden acil 
yardım bekliyor n HABER MERKEZİ

Meram Elektrik Dağıtım A.Ş. liderliğinde Dicle 
Elektrik Dağıtım A.Ş. ve Ketronik A.Ş. iş birliğiyle 

geliştirilen "OG Hatları İçin Sehim ve Kaçak Engel-
leyici Nano-Kompozit Malzeme" projesi, yenilikçi 
çözümler sunmayı hedefliyor.  n HABERİ SAYFA 7'DE

31 Mart Mahalli İdareler Genel Seçimleri’nin ortaya çıkardığı sonuçlar toplumda konuşulmaya devam ederken 
Sosyolog Prof. Dr. İbrahim Kaya, insanlarda artık ideolojik bağlılığın ve partiye aidiyetin sona erdiğini açıkladı 

Bağlılık yok!

Çatalhöyük tarihe ışık tutuyor! Pekyatırmacı: Temiz çevre bırakalım
Konya Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından büyük 
emeklerle şehre kazandı-
rılan Çatalhöyük Tanıtım 
ve Karşılama Merkezi, 
UNESCO Dünya Mirası 
Listesi’nde bulunan 9 bin 
500 yıllık Çatalhöyük Neo-
litik Antik Kenti’ne olan 
ilgiyi daha da artırdı. 
n HABERİ SAYFA 3'TE

Çevre duyarlılığı konusun-
da farkındalık oluşturduk-
larını altını çizen Selçuklu 
Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, “Geleceğe 
miras olarak bırakacağımız 
en önemli değerlerden biri 
temiz bir çevre. Bireyler 
olarak hassasiyet göstere-
lim” dedi.
n HABERİ SAYFA 4'TE

03 Meke Gölü hala 
ilgi odağı 04 En büyük sorun 

adaletsizlik 
Konyalılar plaja
akın ediyor 07

Siyonist katil Israil!

Prof. Dr. İbrahim Kaya 

TOPLUMSAL GERÇEKLİK BELİRLEDİ 
Uzun zamandır ilk defa ekonomik oy verme 

davranışının seçimin temel belirleyici faktörü 
olduğuna değinen Kaya, “Bu gerileme, seçme-
nin siyasal/ideolojik kampı uğruna görmezden 

gelemeyeceği bir boyuta ulaştığından, oy verme 
davranışının yönlendirici dinamiğini oluşturdu. En 
azından sempati beslediği partilere değil muhale-
fete yoğun biçimde oy vermesi, seçmenin önemli 
bir bölümünün pozisyonunu siyasal kuruma göre 

değil toplumsal gerçekliğe göre belirledi” diye 
konuştu.    n HABERİ SAYFA 2'DE

BELİRLEYİCİ NEDENLER VAR
Siyaset kurumu neredeyse tek yönlü bir etkiye 
sahipti” diyen Prof. Dr. İbrahim Kaya, sözü edi-
len konumlanmanın, seçmenin oy verme dav-
ranışını önemli ölçüde şekillendirdiğini dile 
getirdi. Bu nedenle, parti aidiyeti, ideolojik 
bağlılık ve kültürel kodların oy verme davranı-
şının arkasında yatan belirleyici neden olarak 
çoğunlukla benimsendiğini ifade eden Kaya, 
31 Mart yerel seçim sonuçlarının, öncelikle, 
bu yapılanmanın kırılmakta olduğunu göster-
mesi bakımından önem taşıdığını belirtti. 
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Gazze’de yaşanan insanlık 
dışı zulme ve soykırıma hem tep-
ki göstermek hem de dikkat çek-
mek amacıyla Tantavi Kültür ve 
Sanat Merkezinde “Filistin İçin 
Çiziyoruz” etkinliği düzenlendi. 
Çok sayıda kişi Gazze için fırça-
larını eline aldı. İsrail’in Gazze’ye 
uyguladığı soykırım ve zulme 
dikkat çekmek için Konya’da 
anlamlı bir etkinlik düzenlendi. 
“Filistin İçin Ben de Varım” ekibi 
ile Konya Sivil Toplum Kuruluş-
ları (STK) Platformu işbirliğinde 
“Filistin İçin Çiziyoruz” programı 
Tantavi Kültür ve Sanat Merke-
zinde gerçekleştirildi. Burada 
Gazze’deki zulme dikkat çekmek 
için resim çizdiler. Müzik ile şiir 
dinletisi eşliğinde resimler ser-
gilendi. Etkinliğe 7’den 70’e çok 
sayıda kişi katıldı. 

YAPTIKLARI RESİMLER İLE
 GAZZE’DEKİ ZULME 
DİKKAT ÇEKTİLER 

Etkinlikte katkıları bulunan 
Ressam Arzu Tüybek, “Filistin 
İçin Ben de Varım” ekibiyle bir-
likte sergiyi planladıklarından 

bahsederek İsrail’in Gazze’ye 
uyguladığı zulme dikkat çekmek 
için böyle bir organizasyon yap-
tıklarını söyledi. İnsanların zulme 

karşı tepkilerini en güzel şekilde 
sanat yoluyla ortaya koyabilecek-
lerini ifade eden Tüybek, “Bura-
ya çocuk, genç, yetişkin fark et-

meksizin resimle ilgilenen veya 
ilgilenmeyen pek çok duyarlı 
insanımız geldi.Tantavi Kültür 
ve Sanat Merkezinde Gazze’deki 
zulmü içeren resimlerini çizdiler, 
ardından müzik ile şiir dinletisi 
eşliğinde sergilediler. Bunu İsra-
il’in zulmüne tepki göstermek ve 
farkındalık oluşturmak için yap-
tılar. İnşallah Gazze’deki zulüm 
son bulur ve bu tür organizas-
yonlar farklı konularda olur” diye 
konuştu. 
GÖNÜLLÜ OLARAK ÇALIŞMALARINA 

DEVAM EDİYORLAR 
Gülsüm Ceylan ise, “Bu, “Fi-

listin İçin Ben de Varım” ekibi-
mizin 2’nci büyük etkinliği oldu. 
“Filistin İçin Ben de Varım” ekibi 
bir kuruluş veya kurum değil, 
gönüllü oluşum. Yani biraraya 
gelmiş, sanat anlamında kendini 
ifade etmek isteyen bir grup in-
sanız. STK’lar da bizlere bu sergi 
konusunda yardımcı oldu. Bun-
dan sonra da daha kapsamlı ça-
lışmalarımıza devam edeceğiz” 
diye ekledi. 
n TUBA KAYA 

31 Mart Mahalli İdareler 
Genel Seçimlerinin sonuçları 
hâlâ daha toplum içinde konu-
şulmaya devam ediyor. Bazıları 
verdiği oydan memnun olduk-
larını söylerken diğer bir kesim 
seçtikleri adaydan dolayı piş-
manlık duyduklarını dile geti-
riyorlar. Bunun yanında birçok 
seçmen bir sonraki seçimlerde 
adaya değil ülkenin sorunlarını 
düzeltebilecek kişiye oy vere-
ceklerini ifade ediyor. Konuy-
la ilgili açıklamalarda bulunan 
Dokuz Eylül Üniversitesi Sosyo-
loji Bölümü Genel Sosyoloji ve 
Metodoloji ABD Başkanı Prof. 
Dr. İbrahim Kaya ise, 31 Mart 
yerel seçim sonuçlarının, siya-
set-toplum ilişkisinin yeniden 
düşünülmesi gerektiğine işaret 
ettiğini söyleyerek artık seç-
menlerin pozisyonlarının siyaset 
kurumuna göre belirlendiği bir 
dönemin son bulduğuna dikkat 
çekti. “Uzun zamandır ve özel-
likle Cumhurbaşkanlığı Hükü-
met Sistemine geçişten buyana 
kişiler, gruplar ve nihayetinde 
kitlelerin toplumsal konumlan-
malarında siyaset kurumu nere-
deyse tek yönlü bir etkiye sahip-
ti” diyen Prof. Dr. İbrahim Kaya, 
sözü edilen konumlanmanın, 
seçmenin oy verme davranışını 
önemli ölçüde şekillendirdiğini 
dile getirdi. Bu nedenle, parti 
aidiyeti, ideolojik bağlılık ve kül-
türel kodların oy verme davranı-
şının arkasında yatan belirleyici 
neden olarak çoğunlukla benim-
sendiğini ifade eden Kaya, 31 
Mart yerel seçim sonuçlarının, 
öncelikle, bu yapılanmanın kı-
rılmakta olduğunu göstermesi 
bakımından önem taşıdığını be-
lirtti. 

SORUNLAR, İDEOLOJİK
 BAĞLILIĞIN GÖLGESİNDE

 KALMIŞTI 
Toplumun kutuplaşması-

nın, kültürel/ideolojik aidiyetin 

ağırlık kazanması ve bu neden-
le kimlik siyasetinin oy verme 
davranışını önemli ölçüde be-
lirlemesi, toplumsal sorunların 
ikincil plana itilmesine ve hatta 
görmezden gelinmesine yol aç-
tığını anımsatan Prof. Dr. Kaya, 
partiye ve lidere bağlılığın ile 
üyesi olunan kültürel/ideolojik 
kampa uyumun önemli ölçüde 
yönlendirdiği seçmenlerin, için-
de yaşadıkları toplumsal gerçek-
liği ikincil pozisyona ittiğini an-
lattı. Kaya, “Gündelik yaşamın 
merkezinde yer alması beklenen 
ekonomi, sağlık, hukuk, eğitim 
gibi kurumsal yapılar siyasal/
ideolojik kamplaşmanın gölge-
sinde kalmış ve bu yapılarda 
yaşanan gerilemeler seçmenin 
oy verme davranışında ancak sı-
nırlı bir etkiye sahip olabilmişti. 
Dolayısıyla önemli bir noktaya 
kadar siyasal sahanın toplumu 
şekillendirdiği, seçmen davra-
nışlarını bu şekillendirmenin 
yönlendirdiği bir süreç yaşadık. 
31 Mart yerel seçimlerinin so-
nuçları bu sözü edilen sürecin 
sonuna yaklaşıldığını gösterme-
si açısından önem taşıyor” diye 
konuştu.  

TOPLUMSAL 
GERÇEKLİK ÖN PLANA

 ÇIKMAYA BAŞLADI 
Seçmenlerin, siyaset kuru-

mu tarafından sağlamlaştırılan 
kültürel/ideolojik kampların 
kazanması uğruna yoksulluğu, 
liyakatsizliği, işsizliği, siyasal 
gücün kibrini ancak bir noktaya 
kadar görmezden gelebilecek-
lerini 31 Mart 2024 Yerel Se-
çimlerinde gösterdiklerini ileri 
süren Kaya, uzun zamandır ilk 
defa ekonomik oy verme davra-
nışının seçimin temel belirleyi-
ci faktörü olmasının bu durumu 
açıkça gösterdiğinin altını çiz-
di. Kaya,  “Çalışanların yaşam 
standardında epey bir zaman-
dır yaşanan gerileme enflas-
yonist süreçte katlanılmaz bir 
hal aldı. Bu gerileme, seçmenin 
siyasal/ideolojik kampı uğruna 
görmezden gelemeyeceği bir 
boyuta ulaştığından, oy verme 
davranışının yönlendirici dina-
miğini oluşturdu. Çalışanların 
yaşam standardındaki gerile-
meye emeklilerin yoksulluk-
la cebelleşmesi eşlik edince; 
sözünü ettiğimiz ekonomik oy 
verme davranışı seçim sonuçla-
rının belirlenmesindeki rakipsiz 
faktör oldu. 

Ancak, yaşam standardının 
düşmesi ve yoksulluğun art-
ması her ne kadar belirleyici 
faktör olarak görülse de sadece 
ekonomik oy verme davranışı-
na odaklanan yaklaşım seçim 
sonuçlarını açıklayamaz. Daha 
ziyade, seçmenin siyaset kuru-
muna göre pozisyon alma dav-
ranışının aşındığına işaret eden 
bir anlayışla seçim sonuçlarının 
kavranabileceği aşikâr görünü-
yor. Seçmenleri genel seçimler-
de deyim yerindeyse ortadan 
ikiye bölen yeni sistem, yerel 
seçimlerde de iki ana partinin 
rekabetini kaçınılmaz kılıyor. 
Ekonomideki ağır tablodan ik-
tidar sorumlu olduğuna göre; 
ikili yapılanmada iktidarı ceza-
landırmanın ya da uyarmanın 
yolunun oyların ana muhalefet 

partisinde toplanması olduğu 
açıktı. İrili-ufaklı birçok parti-
nin seçmenlerinin aidiyet duy-
gusuyla bağlı olduğu ya da en 
azından sempati beslediği par-
tilere değil muhalefete yoğun 
biçimde oy vermesi, seçmenin 
önemli bir bölümünün pozisyo-
nunu siyasal kuruma göre değil 
toplumsal gerçekliğe göre be-
lirlediğini gösteriyor” ifadeleri-
ni kullandı. 

31 MART 2024 SEÇİMLERİ 
ÖNEM TAŞIYOR 

Siyasal iktidarın sürekli ka-
zanmasını her şeyden öncelikli 
gören anlayışın uzun sayılabi-
lecek bir süre kendisi adına ba-
şarılı olduğunu söyleyen Kaya, 
seçmenlerin pozisyonlarını si-
yasal/ideolojik kutuplaşmaya 
göre belirledikleri, toplumsal 
sorunları önemsiz addettikleri, 
her koşulda ve durumda önce-
liği kimlik siyasetine verdikleri 
bu sürecin sonuna yaklaşıldı-
ğını göstermesi açısından 31 
Mart seçimlerinin önem taşı-
dığının yeniden altını çizerek, 
“Deyim yerindeyse seçmenler 
kendi toplumsal gerçeklikleri-
ni siyasal gücün önceliklerinin 
önüne koymuşlardır. 

Oy verdiği partiyi değişti-
rerek, sandığa gitmeyerek, ana 
muhalefet partisinde oyları bir-
leştirerek ve başka hamleler 
yaparak seçmen kutuplaştırıcı 
siyaset yapma biçimine önemli 
bir itirazının olduğunu göster-
diler. Liyakatsizliğin, adil ol-
mayan kamu otoritesinin, yok-
sulluğun, sayıların yüceltildiği 
nicelciliğin bir “kader” olmadı-
ğına dair seçmen farkındalığı-
nın geliştiğine işaret eden se-
çim sonuçları siyasal/ideolojik 
güce göre pozisyon alma döne-
minin son bulmakta olduğuna 
dair ipuçları içeriyor” şeklinde 
konuştu.
 n TUBA KAYA 

31 Mart Mahalli İdareler Genel Seçimleri’nin ortaya çıkardığı sonuçlar toplumda konuşulmaya devam ederken 
Sosyolog Prof. Dr. İbrahim Kaya, insanlarda artık ideolojik bağlılığın ve partiye aidiyetin sona erdiğini açıkladı 

Gazze’deki zulmü resme döktüler!

Bir sonraki seçim daha farklı olacak! 

Arzu Tüybek

Gülsüm Ceylan 

Prof. Dr. İbrahim Kaya 
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KONYA NAMAZ VAKİTLERİ
İMSAK GÜNEŞ  ÖĞLE İKİNDİ AKŞAM YATSI

04:26  05:57 13:00 16:46   19:53 21:18
HAVA

DURUMU
 

      Gece Gündüz
Konya                     19°C      32°C

Karaman               15°C 31°C 

Aksaray                 16°C   32°C

Ankara                   18°C    33°C Hicrî: 7 Safer 1446  -  Rûmî: 13 Ağustos

Yüce kitabımız Kur’an-ı Ke-
rim’de Hz. Süleyman’ın (a.s.) ölü-
mü ile ilgili Sebe Suresi’nde şöyle 
buyrulmaktadır:

”  Süleyman’ın ölümüne hük-
mettiğimizde, öldüğünü, ancak 
asâsını kemiren ağaç kurdu gös-
termişti. Süleyman’ın cesedi yere 
yıkılınca ortaya çıktı ki, eğer cinler 
gaybı bilmiş olsalardı o aşağılayıcı 
eziyete katlanıp durmazlardı.”(Se-
be Suresi-14)

Yukarıdaki ayetin tefsirinde 
müfessirler Hz. Süleyman’ın (a.s.) 
mabedin inşasına nezaret ederken 
vefat ettiğini ifade ederler.

Belki de bu ayetten çıkartıla-
cak derslerden birisi de insanın 
son nefesine kadar Allah’ın rızası 
doğrultusunda çaba göstermesi-
dir.

Kulluk kitabımız bize ister genç 
ister yaşlı olalım “dost cemalini 
görecek” bir hayat sürmemizi fer-
man buyurmaktadır. Kulluk mü-
kellefiyetlerimizi de hiçbir mazere-
te sığınmadan yerine getirmemizi 
emretmektedir.

Yaşadığımız zaman diliminde 
ise insanlarımız; “benden geçti”, 
“daha erken” mazeretlerine ya-
pışarak hesaba çekilmeyecekleri 

inancı ile kendilerini 
avutmaktadırlar.

Genç kardeşlerde 
de bir enerji eksikliği 
ve bıkkınlık zaman za-
man gözlenmektedir.

Ahiret yurdunun 
yanında sadece geçici 
bir eğlence ve oyun 
alanı olarak bildirilen 
dünya için gösterdiği-
miz çaba ise müthiş.

Daha fazla rahat 
yaşamak için imkânları değerlen-

dirmek ve bariyerleri 
aşmak için sarf etti-
ğimiz enerjiyi, kulluk 
ajandası için harca-
makta zorlanıyoruz.

Bunun nedeni ne 
acaba?

 Tükenmişlik send-
romu mu, öğrenilmiş 
çaresizlik mi veya 
neme lazımcılık mı?

Belki de hepsi mi?
Dünya sevgisi mi?

Can simidi olarak sığındığımız 

mazeretler bizi kurtaracak mı?
Yoksa sefere memur olduğu-

muzu unuttuk mu?
Atalarımızın kahramanlıkları ile 

yatıp kalkma bizim için bir hipnoz 
mu?

Sorular çoğaltılabilir.
Ama yapılması gereken” iman 

varsa imkân da var “diyerek dün-
yamızdan da nasibimiz alarak hem 
zahirimizi hem de batınımızı insan 
yapma cehdiyle ahiret yurdu için 
azık biriktirmek olmalıdır.

İnsanoğlu mazeret üretmekte 
mahirdir. Mazeretlerimiz eğer he-
sap gününde geçerli olmayan ma-

zeretlerse vay halimize…
Yaşımızı, işimizi, eşimizi ve 

çocuklarımızı, dostlarımızı bahane 
ederek olup-bitenlere seyirci kal-
mak herhalde bizi sorumluluktan 
kurtarmaz.

Bizler, inanmış insanlar olarak 
ümitsizliğe kapılmadan, hakkı tu-
tup kaldırmak için gayret göster-
mezsek ve yokuşta ter dökmezsek 
inişte çok gözyaşı dökeriz.

Diriltmek istiyorsak önce ken-
dimiz diri olacağız. Ecel şerbetini 
içinceye kadar ayakta kalacağız. 
Ayakta öleceğiz.

Selam ve dua ile…

SÜLEYMANLAR AYAKTA ÖLÜR

MEHMET ALTUNTAŞ

Karapınar’da ağustos ayının 
ilk haftalarında başlayan Perse-
id meteor yağmuru, ilçenin ünlü 
Meke Krater Gölü'nde gözlem-
lenmeye devam ediyor. Özellikle 
10 Ağustos'u 11 Ağustos'a bağ-
layan gece, halk arasında "yıldız 
kayması" olarak bilinen meteor 
yağmurunun belirgin ve yoğun 
olacağının belirtilmesi üzerine, 
Meke Krater Gölü'ne gelen yüz-
lerce ziyaretçi ve fotoğrafçı, bu 
doğa olayını büyük bir ilgiyle takip 
etti. Ailesiyle görsel şöleni izleme-
ye gelenlerden İbrahim Verim, 

"Gerçekten hava çok güzel, ateşi-
mizi yaktık, organik bahçe ürün-
lerimiz ve ateşte patates ile hem 
sohbet ediyoruz hem de eşsiz 
manzaranın tadını çıkarıyoruz." 
dedi.Karapınar Belediye Başkanı 
İbrahim Önal da özel geceye ka-
tılanlar arasındaydı. Başkan Önal, 
"Bu muhteşem doğa olayını Meke 
Krater Gölü'nde izlemek, Karapı-
nar halkı ve misafirlerimiz için bü-
yük bir mutluluk. Herkesi bu eşsiz 
manzaraya tanıklık etmeye davet 
ediyorum." diye konuştu.
 n HABER MERKEZİ

Beyşehir ilçesinin coğrafi işa-
retli ürünü Çetmi Şeker Fasul-
yesinde bu yıl rekoltede önemli 
ölçüde düşüş yaşandığı belirtildi. 
Beyşehir’e bağlı Çetmi Mahal-
lesinde bu yıl 10’uncusu düzen-
lenen Geleneksel Çetmi Şeker 
Fasulye Şenliğinde yörede ata to-
humlarından ekilişi yapılan şeker 
fasulye üretiminin önemli ölçüde 
düştüğü dile getirildi. Akçabelen 
Tarımsal Kalkınma Kooperatifi ta-
rafından yerleşim merkezinde dü-
zenlenen şenlikte konuşan Konya 
İl Tarım ve Orman Müdürü Duran 
Seçen, Çetmi Mahallesinde üreti-
len şeker fasulyesinin 100 yıldan 
fazla bir üretim geçmişine sahip 
olduğunu hatırlattı. Ata tohumla-
rıyla ekilen ürünün coğrafi işaret-
le tescillenerek Konya’nın önemli 
bir markası haline geldiğini anla-
tan Seçen, “Yaklaşık bin-bin 200 

dekar alanda yapılan üretim or-
talama 250-300 ton civarındadır. 
Ancak, son yıllarda üretimi 80-
100 ton civarında gerçekleşmiş-
tir” dedi.

BÖLGE HALKI İÇİN ÖNEMLİ
Beyşehir Kaymakamı Meh-

met Kemal Akpınar, festivalin, 
bölge halkının dayanışmasını 
ve birlikteliğini güçlendiren bir 
etkinlik olduğunu ifade ederek, 
yerel tarımın desteklenmesi için 
bu tür organizasyonların artarak 
devam etmesi gerektiğini söyledi. 
Şenlikte protokol konuşmalarının 
ardından en güzel şeker fasulye 
yemeği pişirme yarışması düzen-
lendi, dereceye girenlere ödülleri 
verildi. Ayrıca, ağalık seçimi, he-
diye çekilişi ve ödül töreni ger-
çekleştirildi. Etkinlik, katılımcılara 
şeker fasulyesi yemeği ikramı ile 
son buldu. n İHA

Meke Gölü’nde meteor 
yağmuru gözlendi

Çetmi Şeker Fasulyesi’nde 
rekolte düştü

Konya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Uğur İbrahim Altay, Çatal-
höyük için şimdi de şehir merkezin-
den turlar başlattıklarını belirterek, 
amaçlarının şehrin tarihi ve kültürel 
zenginliklerini daha geniş kitlelere 
ulaştırmak olduğunu söyledi. Kon-
ya Büyükşehir Belediyesi tarafından 
şehre kazandırılan Çatalhöyük Ta-
nıtım ve Karşılama Merkezi, antik 
şehri ziyaret edenleri tarihi bir yol-
culuğa çıkarıyor. Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay, yaklaşık 9 bin 500 yıllık tarihiyle 
UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde 
yer alan Çatalhöyük’ün, tarihin de-
rinliklerine ışık tutan dünyanın eşsiz 
bir değeri olduğunu ifade etti.

ÇATALHÖYÜK’E 
DAVET ETTİ

Çatalhöyük’ün en güzel şekil-
de tanıtılması ve sonraki nesillere 
aktarılması adına Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nın katkılarıyla geçtiğimiz 
yıl sonunda Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi’ni hizmete sun-
duklarını anımsatan Başkan Altay 
sözlerine şöyle devam etti: “Açılışı 
yapılalı bir yıl bile olmamasına rağ-
men merkezimize ilginin her geçen 
gün katlanarak artıyor olmasından 
büyük memnuniyet duyuyoruz. 
Her hafta Konya’dan ve Konya 
dışından yerli ve yabancı binler-
ce misafiri ağırlayan merkezimiz 
ziyaretçilerini 10 bin yıl öncesine 
götürerek unutulmaz bir deneyim 
sunuyor. Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi’nde antik kent 
hakkında bilgi sahibi olan ve dene-
yim yaşayan misafirler, daha sonra 
kazı alanını ziyaret edebiliyor. Şimdi 
yeni bir uygulama daha başlatarak 
Mevlana Meydanı’ndan otobüsler-

le Çatalhöyük’e turlar düzenliyo-
ruz. Amacımız, hem yerli hem de 
yabancı turistlerin ilgisini çekerek 
şehrimizin tarihi ve kültürel zen-
ginliklerini daha geniş kitlelere 
ulaştırmak. Ben tüm tarih ve kültür 
meraklılarını Çatalhöyük Tanıtım ve 
Karşılama Merkezi’ni görmeye da-
vet ediyorum.” 

ZİYARETÇİLERDEN 
TAM NOT

Türkiye’nin en büyük ahşap 
konstrüksiyonlu kamu binası olma 
özelliğine de sahip olan Çatalhö-
yük Tanıtım ve Karşılama Merkezi, 
Çatalhöyük Neolitik Antik Kenti’ne 

olan ilgiyi artırdı. Merkezi ziyaret 
eden yerli ve yabancı misafirler, 
rehberler eşliğinde Çatalhöyük'ün 
eski yerleşim düzenini, günlük ya-
şantısını ve o döneme ait arkeolojik 
buluntuları keşfediyor. Çatalhöyük 
Tanıtım ve Karşılama Merkezi’ni 
ziyaret ederek farklı bir deneyim 
yaşayan ziyaretçilerden Hacer Ak, 
merkezi çok beğendiğini belirte-
rek, “Güzel tanıtım yapılıyor, güzel 
anlatım yapılıyor. Çatalhöyük’ün 
böyle güzel bir yer olduğu herkesin 
kulağına gitmeli. Ben Ilgın’da oturu-
yorum ama Çatalhöyük’te böyle bir 
yer olduğunu, bu kadar önemli şe-

kilde anlatımlar, sunumlar olduğu-
nu bilmiyordum. Çok hoşuma gitti, 
çok değerli buldum. Emeği geçenle-
re çok teşekkür ediyorum” dedi.

ÇOK GÜZEL İŞLİYOR 
Ziyaretçilerden İsmail Sönmez 

de merkezin çok güzel işlendiğini 
ifade ederek, “Geldik, gördük,  be-
ğendik. Bunlar için çok uzun ça-
lışmalar, büyük emek ve efor sarf 
edilmiş. Her şey çok güzel. Teşek-
kür ediyoruz” değerlendirmesinde 
bulundu.Bir diğer ziyaretçi Elif Uy-
sal ise merkezin görülmesi gereken 
bir yer olduğunu vurgulayarak, “İç 
mekan tasarımı da çok güzel, tanı-
tım açısından içerikler de çok güzel. 
Güzel tasarlanmış. İnsanlık tarihi-
nin ortak mirası olduğu için detaylı 
bir çalışma gerektiriyor, gereken de 
yapılmış görünüyor. Konya’da böyle 
bir yer olduğu için çok mutluyum” 
değerlendirmesinde bulundu.

OTOBÜS TURLARI 
BAŞLATILDI

Konya Büyükşehir Belediyesi, 
Çatalhöyük’ün Türkiye’ye ve dün-
yaya tanıtımı noktasında çalışmala-
rını yoğun şekilde sürdürüyor. Son 
olarak Büyükşehir Belediyesi’nin 
Çatalhöyük’e başlattığı otobüs tur-
ları da ziyaretçilerden ilgi görüyor. 
Tarih ve kültür meraklıları Pazartesi 
günleri hariç her gün saat 13.00’te 
Mevlana Meydanı’ndan hareket 
eden otobüslerle antik şehri ziyaret 
etme imkanı buluyor.  Ziyaretçiler, 
“tour.konyaturizmajansi.com” in-
ternet sitesi üzerinden veya 0531 
723 05 04 nolu telefon numara-
sından Çatalhöyük turları ile ilgili 
detaylı bilgi alarak rezervasyon yap-
tırabiliyor.
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Konya Büyükşehir Belediyesi tarafından büyük emeklerle şehre kazandırılan Çatalhöyük Tanıtım ve Karşılama Merkezi, 
UNESCO Dünya Mirası Listesi’nde bulunan 9 bin 500 yıllık Çatalhöyük Neolitik Antik Kenti’ne olan ilgiyi daha da artırdı

Tarihe ışık tutuyor!

Selçukya Kültür Sanat Derneği 
bünyesinde kurulan (SKY) Selçuk-
ya Kültür Yayınlarından ilk kitabı-
nı çıkaran Mehmet Ceviz, okurları 
ile buluştu. Selçukya Kültür Sanat 
Evinde düzenlenen imza günün-
de konuşan Selçukya Kültür Sanat 
Derneği Başkan Vekili Devriş Ah-
met Şahin; Mehmet Ceviz’in kale-
me aldığı İnanç Ekseninde İstasyon 
Yazıları adlı bu kitapta, hız çağının 
içinde kaybolan, üstü örtülen ve 
uzak durulan dini değerlerimizi ye-
niden hatırlatan çok değerli bilgiler 
ve bize ait bir yolun rotasına dair 
kilometre taşları var. Bu kitabı oku-

duğunuz zaman kafanızda var olan 
birçok soruya cevap bulacaksınız. 
Kardeşliğin, dostluğun, komşulu-

ğun dinimizce ortaya konmuş kai-
delerine vakıf olacaksınız. Yaşanan 
hayatla, yaşanması gerekenlerin 

birbirinden ne kadar uzak olduğunu 
görecek, kendi hayatınızla bir mu-
hasebeye tutuşacaksınız. Artık gün-
demimizi temizlemek, hayatımızda 
karanlıkta kalan hakikat perdesini 
aralamak ve kendi hakkımızdaki 
hükmü değiştirmek için bu kitabı 
okumak ilk adım olsun diyerek ya-
zar Mehmet Ceviz’e başarılar diledi. 
Açılış konuşmasının akabinde katı-
lımcılara İnanç Ekseninde İstasyon 
Yazıları adlı kitabını imzalayan yazar 
Mehmet Ceviz Hoca, aynı zamanda 
şiir çalışmalarının devam ettiğini 
belirtti 
n HABER MERKEZİ

Mehmet Ceviz, Selçukya’da okurları ile buluştu 

haber@konyayenigun.com
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Saadet Partisi İl Genç-
lik Kolları Başkanı Muammer 
Hamza Kılınç Dünya Gençlik 
Günü ile alakalı basın açıkla-
ması yayımladı. Kılınç, Türki-
ye’nin en önemli sorunlardan 
birinin adaletsizlik olduğunu 
ifade etti. Kılınç, “Gençleri-
miz; dertlere, sorunlara, sı-
kıntılara, yasaklara ve yoklara 
hamal yapılıyor. Gençlerimizin 
hem hayatları zorlaştırılıyor 
hem emekleri ucuzlaştırılıyor, 
üstüne de önemleri ıskalanı-
yor, değerleri yok sayılıyor. Ne 
hazindir ki gençlerimiz; Tür-
kiye’de mühendis, doktor, öğ-
retmen, avukat olmak yerine 
bir batı ülkesinde, fast-food 
zincirinde garson ya da kasiyer 
olmayı hayal ediyor. ‘Liyakat 
ve ehliyet sahibi olsun, başımı-
zın üstünde yerleri olsun’ diye 
kürsülerde nutuk atılıyor, son-
ra da ‘ehliyetin varsa gel, mo-
to-kurye ol’ gerçeğine, mah-
kum ediliyor gençler. Şunu 
kesin olarak belirtmek gerekir 
ki; gençlerimizde emanete ehil 
olmak, göreve, temsile ve yet-
kiye layık olmak noktasında so-
run yok. Sorun gençlerde de-
ğil, emaneti teslim makamında 
bulunanlarda. Türkiye’nin en 
dehşet verici sorunlarından 
biri, iktidarın ortaya koyduğu,  
emanetin tesliminde, ehliye-
tin belirlenmesinde, liyakatin 
ölçülmesinde yaşanan, ‘adil 
olmak’ isteksizliği, ‘adaletsiz 
olmak’ kararlılığıdır.” şeklinde 
devam etti.

AYAK OYUNLARI VAR
Günümüzde gençleri ta-

nımlayan, yeni kavramlardan 
biri ‘ev genci’ kavramıdır. Ev 
genci sayısı da, ev gençlerinin 
kendilerine dair kaygısı da her 
geçen gün artıyor. Tumturaklı 
istatistikler oluşturmak adına 
‘partimizde gençlerin tem-
sil oranı şu kadar’ diye cümle 
kuruyorlar. Ancak bugün ma-
alesef Türkiye’deki her dört 
gençten biri, ne eğitim süre-
cinde ne de iş hayatında yani 
az önce de ifade ettiğimiz gibi, 
ev genci konumunda. Ev gen-
ci oranı %25 seviyesinde, yine 
“ülkemizde gençlerin işsizlik 
oranı %21’lerin üzerindedir.  
Bu iktidar döneminde, üre-
tim ve istihdam olmayan bir 
ülke inşa edildi. Gençlerin ‘ev 
sahibi olma’ imkanı bir tarafa 
‘evli olma’ imkanları da her 
geçen gün azaltılıyor. ‘Evi ol-
mayan, evli olmayan, işi olma-
yan gençlik’, ne yazık ki gerçek 
oldu. Gençler, üniversiteyi ai-
lelerinden uzakta bir şehirde 
kazanırlarsa; hem derslerini 
geçmeyi hem de öğrencilik 
günlerini aç-açık geçirmemeyi 
başarmak zorundalar. Hükü-
met yetkilileri, diğer kesimler-
de olduğu gibi üniversite me-
zunlarının işe giriş sürecinde 
de “mülakat” ya da “güven-
lik soruşturması” üzerinden, 
gençlerin hayallerini yıkan bazı 
“ayak oyunları” konusunda da 
sessiz kalıyorlar.
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Almanya'da 19 yıl önce eşi-
ni öldürme suçundan Interpol 
tarafından "kırmızı bültenle" 
aranan Türk vatandaşı Antal-
ya'da yakalandı. Valilikten yapı-
lan açıklamaya göre, İl Emniyet 
Müdürlüğü 2005 yılında Alman 
vatandaşı Angelika Cristina Ay-
dın'ın öldürülmesi ve Konya 1. 
Ağır Ceza Mahkemesince "ta-
sarlayarak canavarca hisle veya 
eziyet çekerek öldürme" suçun-
dan eşi Nasif Aydın'ın Interpol 
tarafından kırmızı bültenle 
aranmasıyla ilgili çalışma baş-
lattı. Konyaaltı ilçesindeki bir 
otelde A.G. adına düzenlenmiş 
kimlikle kaldığı tespit edilen 

Aydın, operasyonla yakalandı.
ADLİYEYE SEVK EDİLEN ZANLI, 

CEZAEVİNE GÖNDERİLDİ
Zanlı ifadesinde, Angelika 

Cristina Aydın ile Türkiye'de 
tanıştıktan sonra Almanya'ya 
giderek evlendiklerini ve bir 
süre evli kaldıklarını söyledi. 
Suç tarihinde aralarında çıkan 
tartışma sonucu eşini Alman-
ya'da öldürdükten sonra kaçak 
yollarla Türkiye'ye döndüğünü 
itiraf eden Aydın, tanıdığı olan 
A.G'nin 2013 yılında kimlik bel-
gesini yenilemesi üzerine şahsa 
ait eski kimlik belgesini alarak 
kullandığını anlattı.
 n AA

Kılınç: En büyük 
sorun adaletsizlik

Konya’da mahkemesi görüldü, 
19 yıl sonra yakalandı

Selçuklu Belediyesi Çevre 
ve Sıfır Atık Platformu öncülü-
ğünde Selçuklu Merkez Camii 
yaz kuran kursu öğrencileri ta-
rafından Şeyh Şamil Mahalle-
si’nde çevre temizliği etkinliği 
gerçekleştirildi. Selçuklu Bele-
diyesi, sıfır atık bilincinin geniş 
bir zemine yayılması ve gelecek 
nesillere temiz bir çevre emanet 
etmek için farkındalık çalışma-
larını sürdürüyor. Bu kapsamda 
İklim Değişikliği ve Sıfır Atık 
Müdürlüğü koordinasyonunda 
Çevre ve Sıfır Atık Platformu 
tarafından düzenlenen “Temiz 
Mahalle Temiz Selçuklu” et-
kinliklerinin bu haftaki adresi 
Şeyh Şamil Mahallesi oldu. Sel-
çuklu Merkez Camii Yaz Kur’an 
Kursu’nda eğitim alan 5-15 yaş 
arası öğrenciler ve hocalarının 
destek verdiği etkinlikte yer-
lerde bulunan sigara izmaritleri 
ve gelişi güzel çevreye atılmış 
çöpler toplanarak çevre temiz-
liği yapıldı. "Doğa İçin Adım 
Atıyoruz" sloganıyla 430 kişinin 
katıldığı organizasyonda çev-
re hassasiyetinin artırılması ve 
bu farkındalığın her yaştan va-
tandaşta oluşması hedeflendi. 
Onlarca poşet çöpün toplandığı 
etkinlikte çocukların ödülü ise 

dondurma oldu.
AMAÇ ÇEVRE FARKINDALIĞI 
Selçuklu’da “ Temiz Mahal-

le Temiz Selçuklu“ etkinlikleri ile 
çevre duyarlılığı konusunda far-
kındalık oluşturduklarını altını 

çizen Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Geleceğe 
miras olarak bırakacağımız en 
önemli değerlerden biri temiz bir 
çevre. Çevreyi kirletmemeye özen 
göstermeli bu konuda toplumda 
yaşayan tüm bireyler olarak has-
sasiyet göstermeliyiz. Hemşeh-
rilerimizi bilgilendirip çalışmalar 
yapabilirsek, herkesi bilinçlendi-
rirsek daha temiz ve daha yaşa-
nabilir bir çevre bırakmış oluruz. 
Selçuklu Belediyesi olarak Sıfır 
Atık Platformumuzun koordinas-
yonunda bu farkındalığı geniş 
çevrelere yaymak için çalışmalar 
yapmaya devam ediyoruz.  Bu 
kapsamda yaz döneminde Selçuk-
lu Merkez Camimizin Yaz Kur’an 
Kursu’ndan eğitim alan çocukla-
rımız Şeyh Şamil Mahallemizde 
çevre temizliği etkinliği gerçek-
leştirdi. Bu çalışmalar Selçuklu'da 
örnek olacak ve tüm Türkiye'ye 
yayılacak diye umut ediyorum. 
Çocuklarımızı çevre duyarlılığı-
na verdikleri desteklerden dolayı 
kutluyorum” dedi. Etkinliğe katı-
lan çocuklar da çevre duyarlılığı 
konusunda farkındalık oluşturma-
yı hedeflediklerini ifade ederek, 
“temiz bir dünya temiz bir gelecek 
için çevreyi temiz tutun” mesajını 
verdi. n HABER MERKEZİ

Çevre duyarlılığı konusunda farkındalık oluşturduklarını altını çizen Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, “Ge-
leceğe miras olarak bırakacağımız en önemli değerlerden biri temiz bir çevre. Bireyler olarak hassasiyet gösterelim” dedi

‘Temiz çevre bırakalım’

Ereğli Belediyesi, şehir gene-
lindeki yol iyileştirme çalışma-
larına devam ediyor. Çalışmalar 
kapsamında Mimar Sinan Ma-
hallesi’nin çeşitli cadde ve so-
kaklarında zemin düzenlemesi 
yapılarak sıcak asfalt kaplama 
işlemi gerçekleştirildi. Asfalt ça-
lışmalarını yakından takip eden 
Belediye Başkanı Umut Akpınar 
çalışmaları yerinde inceledi. İşin 
ilerleyişini kontrol ederek, yerel 
halkın beklentilerini karşılama 
adına yapılan çalışmalarda titiz-
likle hareket ettiklerini vurgula-
yan Başkan Akpınar: "Mimar Si-

nan Mahallesi’nde ve Ereğli’nin 
birçok noktasında gerçekleştir-
diğimiz asfalt çalışmalarımızla 

hemşehrilerimizin daha konforlu 
ve güvenli yollar kullanmasını 
sağlıyoruz. Belediye olarak yol 

bakım projelerinde her zaman 
en yüksek kaliteyi hedefliyor ve 
bu hususu çok önemsiyoruz. Bu 
süreçte destek ve sabır gösteren 
tüm mahalle sakinlerimize te-
şekkür ediyorum. Mimar Sinan 
Mahallemize sıcak asfalt çalış-
mamız hayırlı olsun" ifadelerini 
kullandı. Mimar Sinan Mahalle 
sakinleri ise yenilenen yolların 
getirdiği konfor ve güvenlikten 
memnuniyetlerini dile getirerek, 
Belediye Başkanı Umut Akpınar 
ve ekibine teşekkürlerini iletti-
ler. 
n HABER MERKEZİ

“Şehrimiz İmzamız” Pro-
jesi kapsamında okullarda 
geleneksel oyunlar için alan 
çizimleri devam ediyor. Millî 
Eğitim Bakanlığının 2023/28 
Sayılı Genelgesi ve Konya İl 
Milli Eğitim Müdürlüğü tara-
fından yürütülmekte olan “Bi-
zim Okulumuz (Okul Merkezli 

Gelişim Projesi)” kapsamında 
hazırlanan "Şehrimiz İmzamız" 
projesi doğrultusunda, yaz ta-
tili döneminde okul bahçele-
rinde geleneksel oyunlar için 
alan çizimleri yapılmaya devam 
ediyor.  Okul bahçelerinin yeni 
eğitim yılında hazır hale geti-
rilmesi amaçlanıyor. Çocukla-

rımızın fiziksel ve zihinsel ge-
lişimini desteklemek amacıyla 
uygulanmakta olan "Şehrimiz 
İmzamız" projesi ile öğrenci-
lerin dijital dünyanın olumsuz 
etkilerinden uzaklaşarak okul 
bahçelerinde daha fazla fizik-
sel aktivitelerle bulunmalarına 
imkân sunuluyor. Ayrıca proje 

kapsamında okullarımızdaki 
panoların ve eğitsel koridorla-
rın düzenlenmesi, oyunlar sı-
rasında öğrencilerin geleneksel 
tekerlemelerle dil becerilerini 
de geliştirerek kelime dağar-
cıklarını zenginleştirmeleri de 
hedefleniyor.
n HABER MERKEZİ

Ereğli’de asfalt çalışmaları hız kazandı

Okullara geleneksel oyunlar için alan çiziliyor



Ramazan bayramından bir 
müddet sonra hac kafilelerini hü-
zünle harman olmuş mutlulukla 
kutsal topraklara yolcu etmiştik 
ki bir gün telefonumuz çaldı. Gö-
rüntülü arama yapan, mukaddes 
beldelerin misafiri bir ahbabımızdı 
ve etrafında birçok hacı bulunuyor-
du. Kısa bir halleşmenin ardından, 
“Burada işler yolunda değil, pek 
çok şikâyetimiz var” diyerek esas 
konuya geldi. Baktık ki sözün ardı 
gelecek gibi değil, “Hele bir Kon-
ya’ya dönün, bunları oturur ko-
nuşur, gerektiği şekilde yazarız” 
dedik.

Dönüşler tamamlandıktan bir 
zaman sonra şikâyet sahipleriyle 
bir araya gelip, hac hatıralarıyla 
birlikte dertlerini de dinledik. Onca 
yıldır hacca gideceği zamanı göz-
leyen insanların, gönül kırgınlığıyla 

dönmüş olmaları dikkat çekici ol-
manın ötesinde elem vericiydi.

Diyanet İşler Başkanlığı hac 
hizmetlerinin düzenli bir şekilde ifa 
edilebilmesi için kafile başkanları, 
koordinatörler ve grup hocaları 
görevlendiriyormuş. Mesela ha-
cıların ulaşımını sağlamak üzere 
görevlendirilen servis koordina-
törlerinden herkes memnun gö-
rünüyordu. Otellerdeki vazifelilerle 
hanım irşat görevlilerinden de her-
kes övgüyle söz ediyordu. Hatta 
bazı grup hocaları vazifesi olma-
masına rağmen, kafilesindeki yaşlı 
ve yürüyemeyecek durumda olan 
hacı adaylarını engelli arabalarına 
bindirerek bizzat hac farizalarını 
yapmalarına refakat etmiş.

Peki, şikâyet bunun neresin-
deydi?

Hacıların bütün şikâyetleri ka-

file başkanları hakkın-
daydı. “Onlar olmasa 
çok iyi olurdu” diyerek 
durumu özetledi biri. 
Bu kadar öfkelendiren 
neydi acaba?

“Hacılara üstten 
bakmalar, küçümse-
meler, alaycı tavırlar, 
kimi zaman hakaret-
ler…” diye sıraladılar 
peş peşe…

“Bir iki kişinin tav-
rını bütün kafile başkanlarına mâl 
etmek adaletsiz olur” demeye yel-
tenmiştik ki itirazlar peş peşe geldi:

“Kaç iki? Kime ne söylediysek 
azarlanmaktan beter olduk!”

İyi de kurumsal hiyerarşi içe-
risinde kafile başkanları doğrudan 

hacılarla muhatap ol-
ması gereken kişi miy-
di acaba?

“Kafile başkanla-
rından şikâyeti olan 
bir tek hacılar değil” 
diyerek izah ettiler. 
Başkanların idaresinde 
olan alt görevliler de 
incitilmekten, horlan-
maktan dertlilermiş. 

On küsur yıldır hac 
sırası bekleyen biri 

söze girdi ve “Arafat bir daha ele 
geçer mi?” diyerek anlattı: “Diya-
net İşleri Başkanı vakfe duasını 
yaptıktan sonra hanım görevlilerle 
grup hocaları bizi tespihat ve oku-
nacak dualarla ilgili bilgilendirip 
ibadet halinde tutmaya çalışırken 

kafile başkanları gelip, “Yatın din-
lenin, yol yürüyeceksiniz” diyerek 
istirahate çekildiler.”

Öteki söze giriyor, “Kafile baş-
kanlarının gözünde grup hocaları 
da öteki görevliler de hacılar da 
marabaydı” diyerek.  Bazı başkan-
lar, hacılardan gelen taleplere alay-
cı bir üslupla yaklaşmış ve rencide 
eden tavır göstermişler. Hacılar 
bu durumu içlerine sindirememiş 
ve kafile başkanlarıyla yüksek vo-
lümde tartışmalar da yaşamışlar. 
Söylediklerine göre; hac görevini 
eda edenlerin dünyaya geldikleri 
gün gibi günahsız döndükleri mu-
kaddes beldelerden kafile başkan-
larına, “Size hakkımı helâl etmiyo-
rum” diyerek dönen pek çok hacı 
olmuş. 

Şikâyetlerin ardı arkası kesil-
meyecek gibi görünüyordu ki biri 

sözü toparladı: “Kardeşim; kafile 
başkanlarını umumiyetle müftü-
ler arasından seçip gönderiyorlar. 
Bize mi denk geldi bilmem; bu 
senekiler pek bir ekâbirdi. Bizim 
yaşadıklarımızı bizden sonraki ha-
cıların yaşamaması için ya daha 
duyarlı başkanlar görevlendirilsin 
ya da bu vasıflarda başkana ihti-
yaç yok! Hacılarla bire bir ilgilenen 
grup başkanları, öteki vazifeliler 
kâfidir. Görevlileri hakir görüp de-
moralize eden, motivasyonlarını 
düşüren, hacıları aşağılayan insan-
lara ihtiyaç yok!” 

Kâbe’nin gölgesinde toplanıp, 
“Şikâyetlerimizi basına iletelim” 
diyerek bize telefon eden hacılar-
dan, Konya’ya döndükten sonra 
dinlediklerimiz böyleydi. Biz elçilik 
vazifemizi ifa ediyoruz, ötesi ilgili-
lerin vazifesidir.

HACILARDAN ŞIKÂYET VAR

haber@konyayenigun.com
MUSTAFA GÜDEN
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Karatay Belediyesi, ilçeyi 
dönüştürmeye, yenilemeye ve 
yeni yatırımlar kazandırmaya 
devam ediyor. Bu bağlamda Di-
yanet İşleri Başkanlığı Karatay 
Müftülüğü ve Karatay Belediye-
si tarafından Aziziye Mahallesi-
ne kazandırılan İrfaniye Kur’an 
Kursu dualarla açıldı. Programa; 
Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, Konya İl Müftüsü Prof. Dr. 
Ali Öge, Meram Belediye Baş-
kanı Mustafa Kavuş, AK Parti 
Konya Milletvekili Mehmet Bay-
kan, AK Parti Konya Milletvekili 
Mustafa Hakan Özer, Karatay 
Kaymakamı Cengiz Ayhan, çok 
sayıda Kur’an Kursu öğrenci-
si ve veliler katıldı. Program 
Kur’an-ı Kerim tilavetiyle baş-
larken kurs öğrencilerinin hadis 
ve dua gösterileriyle son buldu. 

BU ILIM YUVASI ISLAM’A
 HIZMET EDECEK 

Karatay Belediye Başkanı 
Hasan Kılca, İrfaniye Kur’an 
Kursu’nu açarak çok güzel bir 
işe imza attıklarını belirterek 
Aziziye Mahallesi’nin Konya’nın 
kadim mahallelerinden biri-
si olduğunu ve İrfaniye Kur’an 
Kursu’nun önceden Mevlana 
Türbesi’nin hemen arkasında 
bulunduğundan bahsetti. Şimdi 
de burada Aziziye Mahallesinde 
yeniden İrfaniye Kur’an Kursu 
açarak, yıllardır oranın hocalı-
ğını yapan ‘Topal Hoca’ olarak 
bilenen rahmetli Mehmet Şen 
hocanın yadigarını yaşattıkla-
rını dile getiren Kılca, “Burada 
Köprübaşı Karakolu vardı. Köp-
rübaşı Karakolunu belediyemiz 
olarak 2020 yılında bir başka 
yere taşıdık ve öz kaynaklarla 
Emniyet Müdürlüğüne teslim 
ettik. 4 yıldır orada hizmet ve-
riyor. Sonrasında burayı İrfa-
niye Kur’an Kursu olarak inşa 
etme kararı aldık. 1736 yılında 
ise bu mahallede medrese ola-
rak inşa edilen bir yapı varmış, 
müderrisler ve alimler yetişmiş. 
En son da Hacı Veyis Efendi 
buranın müderrisiymiş. 1924 
yılında ise Karakol olarak inşa 
edilmiş. Şu anda da İrfaniye ya-
pısı Kur’an Kursu olarak inşallah 
uzun yıllar şehrimize hizmet 
edecek. Burası 1000 metreka-
relik bir yapı. Bugünkü değe-
riyle yaklaşık 17 milyon 500 bin 
liraya mâl oldu. İrfaniye Kur’an 
Kursu; içinde 6 sınıfı olan ve ço-
cuklarımızın tüm ihtiyaçlarını 

karşılayacak sosyal alanlarıyla 
inşallah uzun yıllar Kur’an’a, 
İslam’a hizmet edecek ve genç-
lerimiz ile çocuklarımız burada 
yetişecek. Karatay’ımız kadim 
bir ilçe. Konya’mız zamanında 
Selçuklu’ya başkentlik yapmış 
ama Karatay da tarihi bir ilçe-
miz. Biz de Karatay Belediyesi 
olarak ilçenin tarihi ve kültürel 
yapılarını dikkate alarak kentsel 
dönüşüm çalışmalarını icra edi-
yoruz. İrfaniye Kur’an Kursu da 
kentsel dönüşüm çalışmalarımı-
zın bir parçası. Çelebi Konutla-
rımız da belediye öncülüğünde 
kuruldu. Ortasında büyük bir 
parkımız var. Mevlana arkasın-

daki 100 bin metrekarelik kent-
sel dönüşüm alanı projesinde 
ise ihale aşamasına geldik. Ya-
pımına Büyükşehir Belediyesi 
ile birlikte inşallah başlayaca-
ğız. Bölgelerimiz değişiyor ama 
kentimizin tarihi dokusuna dik-
kat ederek değiştirmeye gayret 
ediyoruz. Yapacak çok işimiz 
var” diye konuştu. 
ÇOCUKLAR BURADA ILIM VE IRFANI 

ÖĞRENECEKLER 
Konya İl Müftüsü Prof. Dr. 

Ali Öge, İrfaniye isminin önemli 
olduğuna dikkat çekerek ‘İlim 
ilim bilmektir. İlim kendin bil-
mektir. Sen kendini bilmezsen 
bu nice okumaktır.’ sözleriyle 

konuşmasına başladı. İlmin ge-
tireceği noktanın aslında amele 
ve ahlaka dönüşmesi gerektiği-
ni belirten Ali Öge, “Biz buna 
‘irfan’ diyoruz. İrfaniye Kur’an 
Kursu kurulduğu ilk günden bu 
yana kadar çeşitli evreler geçir-
mesine rağmen burada müder-
risler ve talebeler yetişti. Şimdi 
de İrfaniye Kur’an Kursu’nda 
hizmet verecek bütün hocaları-
mıza üstün başarılar diliyorum. 
Konya’mıza ve Karatay ilçemize 
hayırlı olsun. Yavrularımız da 
burada inşallah ilimle irfanla, 
Selçuklu döneminden gelen o 
medeniyetle bilgiler görecekler. 
Geçmişle geleceği birleştirip 

yeni Türkiye Yüzyılında örnek 
modelleri bu şekilde ortaya koy-
maya devam edeceğiz. İrfaniye 
Kursu’nda emeği geçen herkese 
teşekkür ediyorum. Ayrıca 15 
Ağustos günü akşam 18.00’da 
Mevlana Meydanında Yaz 
Kur’an Kurslarımızın bitiş prog-
ramı var. Buradan tüm Konya-
lıları meydana davet ediyorum. 
Destekleri için de Büyükşehir 
Belediyemize teşekkürlerimi 
sunuyorum” dedi. 

ÇOCUKLARIN MILLI 
VE MANEVI DEĞERLERI 
ÖĞRENMESI ÖNEMLI 

Karatay Kaymakamı Cengiz 
Ayhan, gençlerin ve çocukların 

milli-manevi değerlerini öğren-
mesi anlamında 4-6 yaş Kur’an 
Kursları’nın çok önemli olduğu-
nu vurgulayarak bu bağlamda 
İrfaniye Kur’an Kursu’nu ilçeye 
kazandıran Karatay Belediye 
Başkanı Hasan Kılca’ya ve eme-
ği geçen herkese teşekkürlerini 
sundu.

ASLINA UYGUN BIR HIZMET
 ORTAYA ÇIKTI 

Programda konuşan AK Par-
ti Konya Milletvekili Mehmet 
Baykan, “Çocukları ve gençleri 
burada görünce, bizim de ço-
cukluğumuzda Kur’an Kursu’na 
gittiğimiz o dönemler aklımı-
za geldi. Ne öğrenilirse küçük 
yaşlarda öğreniliyor. İnşallah 
burada millete ve Kur’an’a hiz-
met edecek gençlerimiz hocalar 
tarafından yetiştirilecek. Aslı-
na uygun bir şekilde İrfaniye 
Kur’an Kursu’nun ortaya çıkmış 
olması her türlü memnuniyetin 
üstünde. Rabbim bu tesislerin 
sayılarını artırsın. Karatay Be-
lediye Başkanımıza ve belediye 
mensuplarına bu hayırlı hiz-
mette dolayı teşekkür ediyo-
rum” ifadelerine yer verdi. 

ŞEHIRLERI INŞA EDERKEN 
NESILLERI IHMAL ETMIYORLAR 
AK Parti Konya Milletvekili 

Mustafa Hakan Özer ise şun-
ları dile getirdi: “Şehirleri inşa 
ederken, nesilleri de ihmal et-
memekten her zaman bahsedi-
yoruz. Bizim en önemli unsuru-
muz; inancımız. Eğer inancımızı; 
kendimizden, çocuklarımızdan, 
hayatımızdan çıkarırsak, biz 
olmaktan çıkarız. Dolayısıyla 
inancımızı bilmek, öğrenmek, 
öğretmek ve yaşamak en önce 
geliyor. Bir zamanlar dinimizi, 
inancımızı öğrenme noktasında 
çok ciddi zorluklar yaşadık. Bü-
yük mücadeleler verildi. Ama 
bugün ülkenin her yerinde ço-
cuklarımıza inançları öğretili-
yor. Özellikle Konya’nın bu ko-
nudaki hassasiyetini biliyoruz. 
Sağ olsun belediyelerimiz de 
buna önemli ölçekte katkıda 
bulunuyorlar. Dolayısıyla İrfa-
niye Kur’an Kursu’nun hayırlı 
olmasını diliyorum. Bunların 
yanında günümüzde en çok kar-
şılaştığımız sorunlardan birisi, 
gençlerimizin sosyal medyada 
maruz kaldığı kültür emper-
yalizmi. Bununla her birimizin 
mücadele etmesi gerekiyor.”
n TUBA KAYA

Karatay’a yeni kurs kazandırıldı. Aziziye Mahallesi’ne kazandırılan İrfaniye Kur’an Kursu’nun açılışında konuşan Karatay 
Belediye Başkanı Hasan Kılca, burada; Kur’an’a ve İslam’a hizmet edecek gençler ile çocukların yetişeceğini söyledi 

İlim ‘irfan’ yuvası Karatay’da açıldı

Hasan Kılca Prof. Dr. Ali Öge Cengiz AyhanMehmet BaykanMustafa Hakan Özer



Motosiklet devrildi: 1 yaralı Balkondan düşen kişi yaralandı Sokak ortasında dehşet saçtı

Beyşehir’de seyir halin-
deki motosikletin devrilmesi 
sonucu 2 kişi yaralandı. Kaza, 
Beyşehir-Seydişehir Kara yolu 
üzerinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, Y.Ö. idare-
sindeki motosiklet Gökçimen 
Mahallesi yakınlarında yoldan 
çıkarak devrildi. Kaza ihbarı 
üzerine adrese sağlık ve jan-

darma ekipleri sevk edildi. 
Kaza sonucu motosikletten 
savrularak sürüklenen sürücü 
ile yolcu olarak bulunan M.Ö. 
yaralandı. Yaralılar, ambulans-
larla kaldırıldıkları Beyşehir 
Devlet Hastanesinde tedavi 
altına alındı. Kazayla ilgili tah-
kikat sürüyor.
n İHA

Derbent’de balkondan dü-
şerek yaralanan kişi hastaneye 
kaldırılarak tedavi altına alın-
dı. Edinilen bilgiye göre, ilçeye 
bağlı Çiftliközü Mahallesi’nde 
ikamet eden T.K. (23), evle-
rinin balkonundan yaklaşık 4 
metre yükseklikten yere düş-

tü. Yaralı olarak bir araçla has-
taneye nakledilmek üzere yola 
çıkarılan T.K., Beyşehir’den 
sevk edilen ambulansla yolda 
karşılanarak Beyşehir Devlet 
Hastanesi’ne kaldırıldı. Yaralı 
T.K. hastanede tedavi altına 
alındı. n İHA

Konya'da sokak ortasında 
anne ve kızını vuran şüpheli, 
çıkarıldığı mahkemece tutuk-
lanarak cezaevine gönderildi. 
Olay, Cuma günü akşam sa-
atlerinde Selçuklu Hocacihan 
Mahallesi Alemdar Caddesi'n-
de yaşandı. Edinilen bilgiye 
göre, tekel bayisi işletmecisi 
M.A. ile arkadaşı olan anne 

Raziye H. ve kızı Nazlı H. ara-
sında iş yerinde henüz bilin-
meyen bir sebepten tartışma 
çıktı. Tartışma kavgaya dönü-
şerek iş yerinin dışına taşar-
ken, M.A. pompalı tüfek ile 
anne ve kızının bacağına ateş 
etti. Anne ve kızı ambulans-
larla hastaneye kaldırıldı
n İHA

Konya'da epilepsi krizi geçir-
mesi nedeniyle kullandığı oto-
mobilin kontrolünü kaybetmesi 
sonucu kaza yaparak otobüs du-
rağında bulunan 4 kişi ile eşinin 
ölümüne neden olan sürücü ilk 
kez hakim karşısına çıktı. Oto-
mobil sürücüsü Bekir T., sabah 
saatlerinde araca binmeden 
önce ilacını kullandığını seyir 
halinde olduğu sırada epilepsi 
nöbeti geçirdiğini savunurken, 
sürücünün araçta bulunan kızı, 
"Babamın ilacı bittiği için kaza 
günü ilaç kullanmadı" şeklinde 
verdiği ilk ifadesini değiştirerek 
babasının ilacını kullandığını 
söyledi. Kaza, 19 Mart Salı günü 
sabah saatlerinde Konya-Kara-
man Kara yolunun 25. kilomet-
resinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Bekir T. idaresin-
deki 42 J 2873 plakalı otomobil, 
sürücüsünün kontrolünden çık-
ması sonucu otobüs durağında 
bekleyen vatandaşlara çarptı. 
Kazada durakta bekleyen Mor-
dagül Tutgak (59), Elif Gül (42), 
Dudu Gül (33), Nergiz Gül (48) 
ile sürücünün eşi Bahriye Taş-
kın (45) hayatını kaybetti. Çiftin 
kızları 16 yaşındaki Ü.T. ve 13 
yaşındaki T.T. ile durakta bek-

lerken yaralanan S.Ö. (32) ise 
tedavilerinin ardından taburcu 
edildi. Hastanedeki tedavisi ta-
mamlanan sürücü Bekir T., ise 
sevk edildiği adliyede çıkartıl-
dığı mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderildi.

SÜRÜCÜ İLK KEZ HAKİM 
KARŞISINA ÇIKTI

Konya Cumhuriyet Başsav-
cılığının kazayla ilgili başlattığı 
soruşturmayı tamamlamasının 
ardından sürücü Bekir T. hak-
kında 'bilinçli taksirle birden 
fazla kişinin ölümüne ve yara-
lanmasına neden olma' suçun-
dan 22,5 yıla kadar hapis ceza-
sı istemiyle dava açıldı. Açılan 

dava sonrası karısı ve 4 kişinin 
ölümüne neden olan sürücü Be-
kir T., Konya 2. Ağır Ceza Mah-
kemesinde ilk kez hakim karşı-
sına çıktı. Duruşmada hayatını 
kaybedenlerin yakınları ile taraf 
avukatları da hazır bulundu. 
Sürücü Bekir T., "Olay günü 60 
veya 70 kilometre hızla gidiyor-
dum, epilepsi hastası olduğum 
için daha önce birkaç hastanede 
tedavi gördüm. Olay günü de 
ilacımı sabah saatlerinde aldım 
ama bir anda nöbet geldi" dedi.

SÜRÜCÜNÜN KIZI İFADESİNİ 
DEĞİŞTİRDİ

Kazada araçta bulunan sü-
rücü Bekir T.'nin kızı 16 yaşın-

daki Ü.T. ise emniyette verdiği 
"Babamın ilacı bittiği için kaza 
günü ilaç kullanmadı" ifadesi-
ni değiştirerek, "Babam o gün 
sabah saat 07.00 gibi ilacını 
kullandı ve yola çıktık ancak 
lastik patladığı için yarı yoldan 
geri döndük. Lastik yapılması-
nın ardından tekrar yola çıktık. 
Yol boyunca sohbet ediyorduk 
ancak babam bir anda sustu 
ve sol tarafa sabit bakarken 
epilepsi krizi geçirdiğini anla-
mamla kaza olması bir oldu" 
dedi. Mahkeme başkanı genç 
kıza ifadesinin değişikliğini 
sorması üzerine Ü.T., "Önceki 
ifademi verirken kazanın şo-
kundaydım, bu ifadem doğru" 
diye cevap verdi.

DURUŞMA 
ERTELENDİ

Kazada hayatını kaybeden-
lerin avukatı ise Bekir T.'nin 
ilaçlarını daha önce de düzen-
siz kullanması nedeniyle ara 
ara krizler geçirdiğini bu kriz-
lerin de hastane kayıtlarında 
sabit olduğunu söyledi. Mah-
keme, Bekir T.'nin tutukluluk 
halinin devamına karar verip, 
duruşmayı erteledi.
n İHA

4 kişinin ölümüne neden olan şahıs hakim karşısında

Türkiye’nin huzur ve güvenli-
ği için operasyonlar devam ediyor. 
İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 23 ilde 
eş zamanlı olarak "yasa dışı bahis, 
nitelikli dolandırıcılık, bilişim sis-
temine girme ve çevrimiçi çocuk 
müstehcenliği” suçlarına yönelik 
jandarma tarafından düzenlenen 
“Siberağ-5” operasyonlarında 54 
şüphelinin yakalandığını bildirdi.

Bakan Yerlikaya'nın sosyal 
medya hesabından yaptığı açıkla-
maya göre, Jandarma Genel Ko-
mutanlığı Siber Suçlarla Mücadele 
Daire Başkanlığı koordinesinde il 
jandarma komutanlıklarınca Ay-
dın, Adana, Aksaray, Amasya, An-
kara, Antalya, Balıkesir, İstanbul, 

Konya, Niğde, Sakarya, Yalova, 
Zonguldak, Çanakkale, Mersin, 
Kahramanmaraş, Tekirdağ, İzmir, 

Kocaeli, Ağrı, Düzce, Afyonkarahi-
sar ve Şırnak’ta operasyonlar dü-
zenlendi.

YERLİKAYA TEBRİK ETTİ
Operasyonlarda gözaltına alı-

nan 54 şüpheliden 20'si tutuk-
landı, 24'ü hakkında adli kontrol 
ve yurt dışı yasağı kararı verildi. 
Aramalarda çok sayıda bilgisayar, 
taşınabilir bellek, cep telefonu, sim 
kart, bir miktar döviz ve Türk Lira-
sı ele geçirildi. Operasyonu yapan 
jandarma personeline teşekkür 
eden Yerlikaya, "Siber Vatan’da 
sanal devriyelerimiz 7 gün 24 saat 
görevlerinin başında. Operasyon-
ları gerçekleştiren kahraman jan-
darmamızı tebrik ediyorum. Allah 
ayağınıza taş değdirmesin. Mille-
timizin duası sizinle." ifadelerini 
kullandı. n İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, aralarında Konya’nın da yer aldığı 23 ilde Siberağ-5 Operasyonu düzenlendiğini ifade 
ederek, “Operasyonları gerçekleştiren kahraman jandarmamızı tebrik ediyorum. Dualarımız sizinle” diye konuştu

23 ilde operasyon!
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Ereğli’de kamyonetin çarp-
ması sonucu 10 yaşındaki ço-
cuk yaşamını yitirdi. Dün gece 
Ereğli ilçesi Hamidiye Mahal-
lesi Bestekar Mustafa Seyran 
Caddesi'nde, yolun karşısına 
geçmeye çalışan Ali Baturi'ye 
kamyonet çarptı. Kazada ağır 

yaralanan çocuk, olay yerine 
gelen ambulansla Ereğli Dev-
let Hastanesi'ne kaldırıldı, bu-
rada yapılan tüm müdahalele-
re rağmen çocuk kurtarılmadı. 
Kaza sonrası kamyonet sürü-
cüsü gözaltına alındı.
 n İHA

Karaman’da kötü kokular üze-
rine girilen evde yaşlı kadının can-
sız bedeni bulundu. Yalnız yaşadı-
ğı öğrenilen kadının ölüm sebebi 
otopsinin ardından netleşecek. 
Olay, Valide Sultan Mahallesi 1. 
İstasyon Caddesi üzerinde bulu-
nan 2 katlı müstakil evin ikinci 
katında meydana geldi. Edinilen 
bilgilere göre, bir vatandaş yalnız 
başına yaşanan 88 yaşındaki Nej-
la Duran’ın oturduğu evden kötü 
kokuların gelmesi üzerine duru-
mu polise bildirdi. Polis ile birlikte 
girilen evde Nejla Duran’ın can-
sız bedeni ile karşılaşıldı. Sağlık 

ekipleri tarafından da müdahale 
edilen Duran’ın günler öncesinde 
yaşamını yitirdiği belirlendi. Olay 
yerinde savcı ve polis ekipleri ta-
rafından yapılan incelemelerin 
ardından Duran’ın cansız bedeni 
otopsi yapılmak üzere Karaman 
Eğitim ve Araştırma Hastanesi 
morguna kaldırıldı. Yalnız yaşa-
dığı öğrenilen yaşlı kadının kalp 
krizi geçirmesi sonucu ölmüş ola-
bileceği ihtimali üzerinde duru-
lurken, kesin ölüm nedeni otop-
sinin ardından netlik kazanacağı 
belirtildi.
 n İHA

Ereğli’de 10 yaşındaki 
çocuk öldü

Yaşlı kadın günler sonra 
evinde ölü bulundu
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Çumra’da hizmet sunan sağ-
lık tesislerinin değerlendirme 
toplantıları İl Sağlık Müdürü Prof. 
Dr. Mehmet Koç başkanlığında 
gerçekleştirildi.  Çumra ziyare-
tine, İçeri Çumra Devlet Hasta-
nesi’nde de sağlık çalışanları ile 
bir araya gelerek başlayan Prof. 
Dr. Koç, İnşaatı devam eden İçeri 
Çumra Devlet hastanesi inşaatın-
da incelemelerde bulunarak yük-
lenici firma sorumlusundan sür-
dürülen çalışmalar hakkında bilgi 
aldı.  İçeri Çumra Devlet Hasta-
nesi’nden sağlık hizmeti alan 
vatandaşların ve hizmet sunan 
sağlık çalışanlarının inşaat süre-
since mağduriyet yaşamaması 
konusunda alternatif planlamalar 
üzerinde çalıştıklarını vurgulayan 
Prof. Dr. Koç, “Vatandaşlarımızın 
daha modern ve kaliteli sağlık 
hizmeti alabilmesi için başlatılan 
inşaat sürecinde yaşanabilecek sı-
kıntıları en aza indirmek ve olası 
sorunlara çare bulabilmek adına 
İl Sağlık Müdürlüğü olarak her 
türlü önlemi alıyor ve planlama-
larımızı yapıyoruz” dedi. 

FİKİR ALIŞVERİŞİNDE 
BULUNDULAR

Hastane toplantı salonun-
da İçeri Çumra Devlet hastanesi 
doktor ve sağlık çalışanları ile de 
bir araya gelerek fikir alışverişin-
de bulunan Prof. Dr. Koç, Hastane 

Başhekimi Uzm. Dr. Yasin Eseroğ-
lu’ndan hastanede sunulan hiz-
metlerin son durumu hakkında 
detaylı bilgi aldı. İçeri Çumra Dev-
let Hastanesi’nin ardından Çumra 
Devlet Hastanesi’ne geçen Prof. 
Dr. Koç ve hizmet başkanları bu-
rada yapılan toplantılarla ilçenin 
sağlık verilerini masaya yatırarak 
yapılması gerekenler konusunda 
fikir alışverişinde bulundular. İlk 
olarak Çumra İlçe Sağlık Müdür 
Vekili Dr. Selçuk Altunay’ın yap-
tığı sunumu takip eden Prof. Dr. 
Koç sonrasında da Hastane Baş-
hekimi Uzm. Dr. Mustafa Bulut 
tarafından yapılan sunum ile has-
tanenin sağlık istatistiklerini veri-
ler eşliğinde ele aldılar.

ÇUMRA’YA MODERN 
SAĞLIK TESİSLERİ

Çumra İlçe Sağlık Müdürlüğü 

değerlendirme toplantısında ko-
nuşan Prof. Dr. Koç, aile sağlığı 
merkezlerinde verilen 1. basa-
mak sağlık hizmetlerinin önemi-
ne değinerek yapmış oldukları 
çalışmalar nedeni ile sağlık çalı-
şanlarına teşekkür etti. Özellikle 
tarama ve aşılama programları 
sayesinde ülkemiz geleceği adı-
na çok önemli hizmetlerin aile 
hekimlikleri tarafından sunuldu-
ğunu belirten Prof. Dr. Koç, ge-
lecek nesillere kaliteli bir sağlık 
altyapısı bırakmanın önemine 
vurgu yaptı. Çumra’da ilçe sağ-
lık müdürlüğü, aile sağlığı mer-
kezi, 112 acil sağlık hizmetleri 
istasyonu ve sağlıklı hayat mer-
kezinin yer alacağı kompleks bir 
sağlık tesisi için arsa işlemleri-
nin tamamlandığının müjdesini 
katılımcılar ile paylaşan Prof. Dr. 

Koç, Sağlık Bakanlığı tarafından 
yatırım programına alınan pro-
jenin alım ihalesine çıkıldığını 
söyledi. Prof. Dr. Koç, hastane-
de sunulan sağlık hizmetlerinin 
de daha verimli olabilmesi adı-
na Sağlık Bakanlığı tarafından 
onaylanan hastane ek bina in-
şaatı içinde proje çalışmalarının 
tamamlanmak üzere olduğunu 
sözlerine ekledi. 

SAĞLIK HİZMETİ KALİTESİNE
 DİKKAT ÇEKİLDİ

İlçe Sağlık Müdürlüğü de-
ğerlendirmelerinin ardından 
hastane değerlendirme toplantı-
sına katılan Prof. Dr. Koç, Çum-
ra Devlet Hastanesi’nin kendi 
rolündeki sağlık hizmetlerini 
başarıyla yerine getirdiğine ve 
hastanede sunulan sağlık hiz-
meti kalitesinin her geçen gün 
arttığına dikkati çekti. Prof. Dr. 
Koç,  hastanede tedavi gören 
vatandaşlarla da sohbet ederek 
geçmiş olsun dileklerini iletti. 
Değerlendirme toplantılarının 
ardından 1ve 3 nolu aile sağlığı 
merkezleri ile ağış ve diş sağlığı 
polikliniklerinde görev başında 
olan sağlık çalışanlarını ziyaret 
eden Prof. Dr. Koç ve ekibi Ali-
beyhüyüğü Aile Sağlığı Merkezi 
ziyareti ile Çumra programını 
tamamladı.
n HABER MERKEZİ

2014 yılı seçim çalışmaları 
esnasında trafik kazası sonucu 
hayatını kaybeden AK Parti Sel-
çuklu Gençlik Kolları Yönetim 
Kurulu Üyesi Talha Bayrakçı, 
doğumunun 34. ve vefatının 
ise 10. yılı münasebetiyle dü-
zenlenen Mevlid-i Şerif ve Ha-
tim Duası programı ile anıldı. 
2014 seçim çalışmaları sırasın-
da Başarakavak Mahallesi ya-
kınlarında konvoyda meydana 
gelen trafik kazasında hayatını 
kaybeden AK Parti Gençlik Kol-
ları Yönetim Kurulu Üyesi Talha 
Bayrakçı için doğumunun 34., 
vefatının ise 10. yılı münase-
betiyle anma programı düzen-

lendi. Merhum Talha Bayrakçı, 
Selçuklu Merkez Camii’nde dü-
zenlenen programda Kur’an-ı 

Kerim tilaveti ve ardından oku-
nan hatim duası programı ile 
anıldı.Namazın ardından va-

tandaşlara aşure ikramı yapıldı. 
Anma programına Talha Bay-
rakçı’nın ailesi, AK Parti Konya 
Milletvekilleri Mustafa Hakan 
Özer ve Mehmet Baykan, AK 
Parti Konya İl Başkan Yardımcısı 
Adnan Bahçeci, Konya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Uğur İb-
rahim Altay, Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
AK Parti Selçuklu İlçe Başkanı 
Asım Ceyhan, Konya İl Müftüsü 
Ali Öge, AK Parti Konya İl Genç-
lik Kolları Başkanı İbrahim Ke-
lek, AK Parti Selçuklu Gençlik 
Kolları Başkanı Yakup Ünal ve 
çok sayıda vatandaş katıldı.
n HABER MERKEZİ

Merhum Talha Bayrakçı yadedildi

Beyşehir Karaburun Plajı, 
Ağustos ayının ilk çeyreğinde 
rekor ziyaretçi sayısına ulaş-
tı. Bu dönemde plaja gelen 
ziyaretçi sayısı, önceki yılla-
ra kıyasla önemli ölçüde arttı. 
Özellikle sıcak yaz günlerinde 
serinlemek ve doğayla iç içe 
vakit geçirmek isteyenler, Ka-
raburun Plajı'nı tercih ediyor.
Plajın doğal güzellikleri, temiz 
suyu ve geniş kumsalı, ziya-
retçilerin ilgisini çeken başlıca 
unsurlar arasında yer alıyor. 
Aynı zamanda plaj içerisinde 
yer alan karavan ve çadır kamp 

alanlarının yanı sıra çevresin-
de sunulan hizmetler ve etkin-
likler de bu artışta etkili oldu. 
Ziyaretçilerin yoğun ilgi gös-
termesi, bölge ekonomisine de 
olumlu yansıdı. Plajda yaşanan 
bu yoğunluk, özellikle hafta 
sonlarında daha belirgin hale 
geldi. Bu rekor ziyaretçi artışı, 
Beyşehir Karaburun Plajı'nın 
bölgedeki turizm potansiyeli-
ni bir kez daha gözler önüne 
serdi. Plaj, Ağustos ayının geri 
kalanında da bu yoğunluğunu 
sürdürmesi bekleniyor
 n HABER MERKEZİ

Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı Devlet Hava Meydan-
ları İşletmesi (DHMİ) Genel 
Müdürlüğü, Konya Havalima-
nı’nın 2024 yılı Temmuz ayı-
na ait hava yolu uçak, yolcu 
ve yük istatistiklerini açıkladı. 
Buna göre; Konya Havalima-
nı’nda temmuz ayında, iç hat 
yolcu trafiği 66 bin 928,dış 
hat yolcu trafiği 24 bin 757 
oldu. Böylece temmuzda top-
lam 91 bin 685 yolcuya hiz-
met verildi. Temmuz ayında 

Konya Havalimanı’na iniş-kal-
kış yapan uçak trafiği iç hat-
larda 474, dış hatlarda 178 
olmak üzere toplamda 652’ye 
ulaştı. Yük (kargo+posta+ba-
gaj) trafiği ise temmuz ayında 
toplamda Bin 200 ton oldu. 
7 aylık ocak-temmuz dönem-
de ise Konya Havalimanı’nda 
yolcu trafiği 535 bin 461, uçak 
trafiği 4 bin 88, yük trafiği 
(kargo+posta+bagaj) ise 5 
bin 921 ton olarak gerçekleşti.
 n HABER MERKEZİ

Karaburun Plajı, ilgi 
odağı oldu

Konya Havalimanı'nda
veriler belli oldu

Çumra’da sağlık tesislerini inceleyen İl Sağlık Müdürü Prof. Dr. Mehmet Koç, “Yaşanabilecek sıkıntıları en aza indirmek ve 
olası sorunlara çare bulabilmek adına İl Sağlık Müdürlüğü olarak her türlü önlemi alıyor ve planlamalarımızı yapıyoruz” dedi

Sağlıkta Çumra farkı!
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Meram Elektrik Dağıtım 
A.Ş. (MEDAŞ) liderliğinde Dicle 
Elektrik Dağıtım A.Ş. ve Ketro-
nik A.Ş. iş birliğiyle geliştirilen 
"OG Hatları İçin Sehim ve Ka-
çak Engelleyici Nano-Kompo-
zit Malzeme" projesi, elektrik 
dağıtım hatlarında karşılaşılan 
zorluklara yenilikçi çözümler 
sunmayı hedefliyor. Bu proje, 
özellikle kış aylarında yaşanan 
buzlanma ve ağır hava koşulları 
nedeniyle meydana gelen ilet-
ken kopması ve direk yıkılma-
sı gibi sorunlara karşı etkili bir 
çözüm sağlıyor. Nano-kompozit 
malzemenin geliştirilmesiyle, 
elektrik hatlarında buzlanma 
kaynaklı hasarların ve elektrik 
kesintilerinin önlenmesi amaç-

lanıyor. Bu yeni malzeme, hat-
ların güvenliğini artırırken aynı 
zamanda bakım maliyetlerini 
de düşürmeye yönelik önem-

li bir adım olarak öne çıkıyor. 
Projenin kapsamında yapılan 
buzlanma testleri ve saha de-
nemeleri, nano-kompozit mal-

zemenin üstün performansını 
kanıtladı. Ayrıca, Meram Elekt-
rik Dağıtım A.Ş. Genel Müdür-
lüğü'ndeki eğitim sahasında 
test edilen otonom sistem, mal-
zemenin pratikte de etkin bir 
şekilde kullanılabileceğini gös-
terdi. Bu yenilikçi girişim, OG 
hatlarında buz yükü sorunla-
rının önlenmesinde önemli bir 
aşama kaydetti ve projeyle ilgili 
çalışmalar hızla devam ediyor. 
Elektrik dağıtımında bu tür ye-
nilikçi çözümlerin uygulanma-
sı, enerji güvenliğini artırırken 
maliyetleri düşürme potansiye-
line de sahip. Proje, sektördeki 
diğer uygulamalar için de örnek 
teşkil edebilir. 
n TÜLİN ŞEKER

MEDAŞ dağıtım hatlarında üstün performans sergiliyor
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Araç dolandırıcıları arttı. 
Uzmanlar otomobil alım satı-
mı yapacak vatandaşların kilo-
metre oyununa gelmemek için 
aracın beyni, ABS kayıt beyni, 
hava yastığı kayıt beyni, konfor 
gösterge beyni ve direksiyon 
beyninin aynı sonucu vermesi 
gerektiğine dikkat çekiyor. Yaz 
dönemiyle birlikte kısmi hare-
ketlenme sürecine giren ikinci 
el otomobil sektöründe farklı 
dolandırıcılık yöntemleri ortaya 
çıkıyor. Dolandırıcılar, kilomet-
re sorunu olan araçları daha az 
kilometreli göstermek amacıyla 
‘kilometre düşürme' yöntemine 
başvuruyor. Yüksek kilometreli 
araçlarla ilgili düzenlenen ra-
porlar düşük kilometreli olarak 
belgelendiriliyor. Alınan bu ra-
porla birlikte araçların kilomet-
re kusurları gizlenerek kusursuz 
olarak satışa sunuluyor.

HAKSIZ KAZANÇ SAĞLANIYOR
Araç alacak vatandaşlara 

uyarılarda bulunan oto eksper-
tiz uzmanı Şenol Uysal, "Ki-
lometre gösterge grubundaki 
saatte yazan rakamlar normal 
olarak gözükür. O rakamları ki-
lometre tamiri yapan insanlar 
da bunu beyinden düşürebilir-
ler. Yani bağlarlar cihaza, o ra-

kamları değiştirerek 250 binde-
ki bir araba, 150 bin kilometre 
civarına düşürebilir. Bunlar ço-
ğunlukla arada boşluk olan veya 
şirket arabalarının kilometreleri 
yüksek onları düşürüp 'arabanın 
kilometresi düşükmüş' gibi gös-
tererek yüksek fiyata satmaktır 
amaç. 150 bindeki arabayla 50 
bindeki araba bir olmaz ama 
onlar 150 bindeki arabayı 50 
küsur bine çekip böyle yüksek 
satarak haksız kazanç sağlanı-
yor" dedi.

DOLANDIRICILARIN KİLOMETRE 
OYUNUNA KARŞI 5'Lİ KONTROL
Mağdur olmamak için kilo-

metre testinin tam yaptırılma-

sını tavsiye eden oto ekspertiz 
uzmanı Uysal, "Muayene sıra-
sında sorgu aracın üzerindeki 
görülen kilometreyi yazar. Ora-
daki görevli düşürülen kilomet-
reyi bilmez. Muayene istasyonu 
yöneticilerine kilometreye be-
yinden bakılmasını tavsiye edi-
yorum. Bir beyin cihazı 40 ila 
50 bin lira. Bu kadar insan hiz-
met alıyorsa onu da hak ediyor. 
Buraya gelen aracın beynine 
bağlanıyoruz, şase numarasını 
tespit ediyoruz. O şase numa-
rasına ait bütün verileri beyin 
cihazıyla kilometre sorgu ciha-
zımıza tanıtıyoruz. Burada araç 
üzerinde mesela 147 bin 755 

kilometre gösteriyor. Biz beyine 
baktığımız zaman burada, ABS 
beyninde de göstergede yazan 
kilometreyi alıyoruz. Hava yas-
tığı kilometresi oradaki kayıt-
lardan ayrı, konfor beyni ayrı 
gösteriyor ve direksiyon beyni 
de elektronik olduğu için beyin 
kilometresini kaydediyor. Ora-
da da aynı kontroller yapıldık-
tan sonra kilometre sorgumuzu 
yaptık. ABS, hava yastığı, kon-
for, gösterge, direksiyon beyni 
ve aracın kendi beyni de aynı 
sonuca ulaştık. Yani bu aracın 
kilometresine herhangi bir mü-
dahale olmamış. Tarıyorsun, 10 
dakika içinde çıkarıyor. Bunu 
vatandaşımızın yaptırmasını 
tavsiye ediyorum. Zaten bu ki-
lometre düşürmek adi bir suç 
ve hırsızlık. Yasal olarak da suçu 
vardır" şeklinde konuştu.

DOĞRU TUTMAYABİLİR
Kilometre kontrolü yapılma-

sıyla ilgili ücrete değinen Uy-
sal, "Muayene istasyonundan 
sorgulama kilometre ile doğru 
tutmayabilir. Bazı ekspertizler 
buna 500 lira alıyor, bin lira alı-
yor kurumsalız biz diye. Biz şu 
anda 200 liraya yapıyoruz" diye 
konuştu.
n İHA

Dolandırıcılar, ikinci el otomobil sektöründe araçların kilometrelerini düşük göstermek için farklı yöntemlere başvuruyor. Uzman-
lar araç alacak olan kişilerin dikkatli olması gerektiğini savunurken, araç beyninin mutlak kontrol edilmesi gerektiğini savunuyor

Kilometre oyununa dikkat!

Kiracı ve ev sahiplerini karşı kar-
şıya getiren sorunlar bir nebze olsun 
son bulacak. Kayıt dışı ekonomiyle 
mücadele eylem planında yer alan 
kira sözleşmelerinin e-Devlet kapısı 
üzerinden düzenlenmesine ilişkin 
Tapu ve Kadastro Genel Müdürlü-
ğü koordinatörlüğünde, Hazine ve 
Maliye Bakanlığı Risk Analiz Genel 
Müdürlüğü ve Gelir İdaresi Başkan-
lığı'nın çalışmaları sona erdi. Düzen-
lemenin yıl sonuna doğru yürürlüğe 
girmesi beklenirken, düzenleme 
sayesinde kiracı ve ev sahipleri ara-
sında sözleşmeler e-Devlet’ten gö-
rüntülenebilecek. Emlak uzmanları 
bu düzenlemenin kiracı ve ev sahip-
lerini olumlu yönde etkileyeceğini 
düşünüyor. 

DİJİTAL MUHAFAZA 
SAĞLANMIŞ OLACAK 

Cumhurbaşkanı Yardımcısı 
Cevdet Yılmaz, ilgili vatandaşların 
kira kontratlarını yıl sonuna kadar 
e-Devlet Kapısı üzerinden yapabi-
leceğini söyledi. Düzenleme kapsa-
mında kiralanan konutun durumuy-
la ilgili veriler e-Devlet üzerinden 
görüntülenebilecek; kiranın hangi 
bankaya ne zaman ödeneceği gibi 
bilgiler sisteme girilecek. Bu saye-
de kiracı ve ev sahibi arasında çıkan 
olası anlaşmazlıklarda veriler dijital 
olarak görüntülenebilecek; sözleş-
meler yalnızca kâğıt üzerinde yazı-

landan ibaret olmayıp daha güvenli 
bir ortama aktarılmış olacak. 

USULSÜZLÜKLERE
 ENGEL OLUNACAK

Uzmanlara göre kayıt dışı eko-
nomiyle mücadele eylem planı 
kapsamında kayıt dışı ekonomiyi 
azaltmak amaçlanırken aynı za-

manda barkotlu belgeler oluşturu-
lup kira kontratının varlığının teyit 
edilmesiyle belgelerin doğruluğu 
da ispat edilebilir olacak. Böylelikle 
kira kontratlarının sahte beyanı ile 
yapılan usulsüzlüklere engel oluna-
cağını söylemek mümkün. 
n HACER CEYLAN

Kiralar dijital olarak güvence altında
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Tecrübeli, Teknik Resim OkuyabilenTecrübeli, Teknik Resim Okuyabilen
 Kaynakçılar Kaynakçılar 
TornacılarTornacılar 
BoyacılarBoyacılar

Değirmen sektöründe tecrübesi Değirmen sektöründe tecrübesi 
bulunan, elek kasasından anlayan bulunan, elek kasasından anlayan 

MarangozMarangoz
  Alınacaktır.

Müracaatlar şahsen yapılacaktır.

Firmamız bünyesinde 
istihdam edilmek üzere ;



Türkiye Yazarlar Birliği 
(TYB) Kurucu ve Şeref Başka-
nı Mehmet Doğan, Ankara'da 
77 yaşında hayatını kaybetti. 
Ankara'da 77 yaşında yaşamını 
yitiren Türkiye Yazarlar Birliği 
Kurucu Başkanı Mehmet Doğan 
için dün  ikindi namazını mütea-
kip Hacı Bayramı Veli Camii'nde 
cenaze namazı kılındı. Cenaze 
törenine Cumhurbaşkanı Recep 
Tayyip Erdoğan, TBMM Başkanı 
Numan Kurtulmuş, birçok par-
tinin temsilcisi ve vatandaşlar 
katıldı. Cenaze namazı öncesi 
Mehmet Doğan’ın ailesi taziye-
leri kabul etti. Merhum Mehmet 
Doğan dualarla Taceddin Der-
gahı'na defnedildi 

GENÇLİĞE GERÇEKTEN ÖĞRETME 
MÜCADELESİNİ VEREN BİR İSİMDİ 

Cenaze namazında saf tutan 
Cumhurbaşkanı Erdoğan, ar-
dından yaptığı konuşmada, "Şu 
anda musallada Hakk'a yürü-

yen, uğurladığımız Mehmet Do-
ğan kardeşimiz gerçekten dini, 
dili bir ve beraberlik noktasında 
verdiği mücadeleyi çok iyi bildi-
ğimiz, inandığımız, dilimizi öze-
likle dil olarak kullanmayı genç-
liğimize, gençliğe gerçekten 
öğretme mücadelesini veren, 
hele hele o büyük sözlüğü ile 
sözü, özü gençliğe öğreten ve 
miras bırakan bir kardeşimizdi. 

Mekanı cennet olsun inşallah. 
Rabbim cennetinde bizleri bir 
ve beraber kılsın. Bütün ailesi-
ne sabırlar diliyorum. Milletimi-
zin başı sağ olsun" dedi.

MEHMET DOĞAN 
KİMDİR?

TYB'nin yanı sıra Birlik Ya-
yınları'nın da kuruluşunda bü-
yük rol alan Doğan, 1980'de 
Kültür Bakanlığı sinema dai-

resinde sözleşmeli film yapım-
cısı ve senaryo yazarlığı yaptı. 
Doğan, Film Denetleme Kuru-
lu üyeliği görevinde de bulu-
nan Doğan, Gazi Üniversitesi 
İletişim Fakültesi'nde yazarlık 
dersleri verdi. TBMM tarafın-
dan seçilerek 1996-2005 yılları 
arasında Radyo ve Televizyon 
Üst Kurulu üyeliği yaptı. Ha-
reket, Türk Edebiyatı, Mavera, 
İslâm, İlim ve Sanat dergile-
rinde yazan Doğan Türk Dili ve 
Edebiyatı Ansiklopedisi ve Türk 
Aile Ansiklopedisi'nin yayınını 
yönetti. Türkiye Yazarlar Birliği 
Vakfı ve Türkiye Gönüllü Teşek-
küller Vakfı'nın kurucularından 
olan Doğan, uzun süre Türkiye 
Yazarlar Birliği'nin genel baş-
kanlığını yürüttü. 2016 yılın-
da Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Ödülleri'nde "edebiyat" dalında 
ödüle layık görüldü
n HABER MERKEZİ
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Milliyetçi Hareket Partisi 
(MHP) Selçuklu Eski İlçe Baş-
kanı Şakir Dinçer’in annesi Me-
lahat Dinçer 87  yaşında vefat 
etti. Merhume Melahat Din-
çer’in cenazesi dün öğle nama-
zına müteakip Külahçı Cami-
inde kılınan cenaze namazının 
ardından dualarla  Hacı Fettah 
Mezarlığına defnedildi. Dinçer 
ailesini acı günlerinde Kon-
ya Genç İş İnsanları Derneği 
(Konya GİAD) Başkanı Gülve-
zir Korkmaz, Ahde Vefa Turan 
Derneği Başkanı Harun Meral, 
Helvacızade Grubu Yönetim 
Kurulu Başkanı Tahir Büyük-
helvacıgil ile işadamları, sana-
yiciler yalnız bırakmadı. Dinçer 
ailesi cenaze namazının ardın-
dan taziyeleri kabul etti. Konya 
Yenigün Gazetesi olarak mer-
hume Melahat Dinçer’e Yüce 
Allah’tan rahmet yakınlarına ve 
sevenlerine başsağlığı dileriz. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Melehat Dinçer dualarla defnedildi 

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Milliyetçi Hareket Partisi (MHP) Selçuklu Eski İlçe Başkanı 
Şakir DİNÇER’in annesi Melahat DİNÇER Hakk’a yürümüştür. 

Merhumeye Allah’tan rahmet, ailesi ve yakınlarına
Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.

Mehmet Doğan dualarla defnedildi
Türkiye Yazarlar Birliği (TYB) Kurucu ve Şeref Başkanı Mehmet Doğan, Ankara'da 77 yaşında hayatını kaybetti. Merhum Doğan 

dualarla Taceddin Dergahı'na defnedildi. Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan cenaze namazına katılarak konuşma yaptı 

BAŞSAĞLIĞI

GAZETESİ

Türkiye Yazarlar Birliği kurucusu ve 

Şeref Başkanı, D. Mehmet DOĞAN 
Beyefendi’nin vefatını derin bir teessürle 

öğrendik. Merhuma Allah’tan rahmet,

 ailesi ve yakınlarına

Sabr-ı Cemil niyaz ederiz.
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1980 MOSKOVA OLİMPİYATLARI (6)
Gazeteci-Yazar Ömer Altay, olimpi-

yat tarihini kaleme almaya devam edi-
yor. Ev sahibi şehir: Moskova, SSCB, 
Katılan ülke sayısı: 80, sporcu sayısı: 
5,217 (4,093 erkek, 1,124 kadın). Etkin-
lik sayısı: 21 spor dalında 203 karşılaş-
ma. Açılış töreni: 19 Temmuz 1980, Ka-
panış töreni: 3 Ağustos 1980. Resmen 
açan: Leonid Brejnev, SSCB Komünist 
Partisi Genel Sekreteri. Sporcu yemini 
eden: Nikolay Andrianov. Hakem ye-
mini eden: Aleksandr Medved (Güreş). 
Olimpiyat ateşini yakan: Sergei Belov 
(Basketbol),stadyum: Lenin Stadyumu.

BOYKOT NEDENİYLE SADECE 
80 ÜLKE KATILDI

1980 Yaz Olimpiyatları, resmi ola-
rak XXII. Olimpiyat Oyunları Sovyetler 
Birliği'nin başkenti Moskova'da yapıl-
dı. 1980 Yaz Olimpiyatları, 1979'da 
Sovyetler Birliği'nin Afganistan'ı işgal 
etmesi gerekçesiyle ABD önderliğinde 
boykot edildi. Doğu Avrupa'da düzen-
lenmiş ilk olimpiyat oyununda 80 ülke 
temsil edilirken Japonya, Batı Almanya 
ve ABD gibi kayda değer ülkeler katıl-
madı. 

REKORLAR MOSKOVA 
OLİMPİYATLARINA DÜŞEN 

GÖLGEYİ KALDIRDI
Batı ülkeleri Moskova Olimpiyat-

ları'ndan genelde düşük standartlara 
sahip bir organizasyon olarak bahse-
degeldiler ve sonuçlarla kazanılan ma-
dalyaların sportif değerine şüphe dü-
şürdüler. Ancak katılım en üst seviyede 
olmasa da, kırılan 36 dünya rekoru, 39 
Avrupa rekoru ve 73 Olimpiyat rekoru 
ile sergilenen üst düzey beceri nedeniy-
le, Moskova Olimpiyatları için standart-
ların altında olduğunu söylemek olduk-
ça güçtür. Organizasyona 80 ülkeden 
1124’ü bayan, toplam 5217 sporcu ka-
tıldı. Ülke sayısı olarak 1956’dan beri en 
düşük katılım oldu, buna karşılık yüzde 
21 ile en yüksek oranda bayan sporcu 
katılımı yaşandı.

Sporcu yeminini 15 Olimpiyat 
madalyalı, dört Dünya, dokuz Avrupa 
şampiyonu Rus Jimnastikçi Nikolai 
Andrianow yaptı. Hakemlerin yeminini 
Rusya’nın en başarılı güreşçilerinden 
biri olan Alexander Medwed yaptı. 
Olimpiyat Meşalesi 1972 Olimpiyatında 
Altın alan Basketbolcu Sergei Below ta-
rafından yakıldı.

Bu organizasyonu yapmaya diğer 
aday Amerika’nın Los Angeles şehriydi. 
İkisi arasındaki seçim, 31 Ekim 1974 
tarihinde Uluslararası Olimpiyat Komi-
tesi'nin (IOC) 75. toplantısının yapıldığı 
Avusturya'nın Viyana şehrinde yapıldı. 
Moskova, Los Angeles'i 20'ye karşı 39 
oyla geçti. Eski adı Dahomey olan Benin 
ile eskiden Rodezya adını taşıyan Zim-
babve ilk kez yeni adlarıyla 1980 Yaz 
Olimpiyatları'na katıldı.

KIBRIS İLK DEFA
 OLİMPİYATLARDA 

80 ülkenin katıldığı 1980 Moskova 
Yaz Olimpiyatları 1956'dan sonraki en 
düşük katılımlı olimpiyat oyunu oldu. 
Altı ülke (Angola, Botsvana, Ürdün, 
Laos, Mozambik ve Seyşeller) ilk kez 
Moskova'da Olimpiyat Oyunları'na katıl-
dı. Kıbrıs, aynı yıl içinde Lake Placid'de 
düzenlenen 1980 Kış Olimpiyatları'nın 

ardından ikinci kez bu oyunlara katılır-
ken, Sri Lanka'nın yeni adıyla (önceden 
Seylan) katıldığı ilk olimpiyat oldu.

BOYKOTUN ÖNCÜSÜ 
AMERİKA

Apartheid sisteminin yürürlükte 
olduğu Güney Afrika Cumhuriyeti'nin 
katıldığı Montreal'de düzenlenen 1976 
Yaz Olimpiyatları'nın boykot eden 24 
ülkeden yaklaşık yarısı ABD öncülü-
ğündeki boykot kampanyasına katılarak 
1980 Yaz Olimpiyatlarına da katılmadı. 
Boykot kampanyası Aralık 1979'da Sov-
yetler Birliği'nin Afganistan'ı işgalinden 
sonra ABD Başkanı Jimmy Carter'ın 
20 Ocak 1980'de Sovyet güçlerinin bir 
ay içinde Afganistan'dan çekilmemesi 
halinde ABD'nin Olimpiyat Oyunları'nı 
boykot edeceği yönündeki ültimato-
muyla başladı.

Olimpiyat Oyunları'na çağrılan ül-
kelerden 65'i oyunlara katılmadı. Bu 
ülkelerden pek çoğu ABD'nin çağrısıyla 
karar alırken diğer kısmı ekonomik ne-
denlerle olimpiyatlara katılmadı.

Boykota katılan ülkelerden pek 
çoğu Philadelphia'da düzenlenen "al-
ternatif oyunlar"a katıldı. Sovyetler 
Birliği'nin Afganistan'a müdahalesine 
protesto eden 15 ülke de açılış töreni sı-
rasında kendi bayrakları yerine Olimpi-
yat Bayrağı'yla katıldı. Yine bu ülkelerin 
sporcularının madalya törenleri sırasın-
da Olimpiyat Bayrağı çekilerek, Olimpi-
yat Marşı çalındı. Tüm bunlara rağmen 
boykotun oyunlar üzerindeki etkisi karı-
şık oldu. Boykot çim hokeyi ve binicilik 
gibi dallarda etkili olurken, boks, judo, 
kürek, yüzme, atıcılık, atletizm ve halter-
de 1976'dan daha fazla sporcu katıldı.

BOYKOT YENİ YILDIZLAR
 DOĞURDU

İtalya bir öncekinin dört katı ma-
dalya sayısına erişirken, Fransa da al-
tın madalya sayısını iki katına çıkardı. 
Romanya daha önce katıldığı olimpiyat 
oyunlarında kazandığından fazla altın 
madalyayı Moskova'da kazandı. İrlanda 
da 1956'dan beri en başarılı olimpiyat 

oyununu yaşadı. Üçüncü Dünya atlet-
lerinin daha öncekilere göre daha fazla 
alanda rekabet ederek, daha fazla ma-
dalya kazandığı 1980 Yaz Olimpiyatla-
rı'nda, kadın sporcuların katılım oranı 
yüzde 21 önceki tüm oyunlardan daha 
yüksek oldu.

REKORLAR TARİHE 
GEÇTİ

1980 Yaz Olimpiyatları'nda 36 
dünya rekoru, 39 Avrupa rekoru ve 
73 Olimpiyat rekoru kırıldı. Bu sayı bir 
önceki olimpiyat olan 1976 Yaz Olimpi-
yatları'nda kırılan rekor sayısından daha 
fazlaydı. Oyunlarda 241 kez olimpiyat, 
97 kez dünya rekoru kırıldı. Doğu Alman 
4×100 bayrak yarışında 41.6'lık olimpi-
yat rekoru ancak 2012 Yaz Olimpiyatla-
rı'nda Jamaika tarafından kırılabildi.

Yarışmalar Atıcılık, Atlama, Atle-
tizm, Basketbol, Binicilik, Bisiklet, Boks, 
Çim hokeyi, Eskrim, Futbol, Güreş, 
Halter, Hentbol, Jimnastik, Judo, Kano, 
Kürek, Modern pentatlon, Okçuluk, Su-
topu, Voleybol, Yelken ve Yüzme olmak 
üzere 23 disiplinde yapıldı.

BOYKOT ÇAĞRISI YAPILIRKEN
 TÜRKİYE’NİN HALİ…

Amerika pek çok dünya ülkesini 
Moskova Olimpiyatlarını boykot etme-
ye çağırdığı günlerde Samsun-Ankara 
seferini yapan ‘Trabzon’ yolcu uçağı 
düştü, 39 kişi hayatını kaybetti… Ma-
raş Katliamının yıldönümünde olaylar 
çıktı... Mehmet Ali Ağca, Maltepe Ceza-
evi’nden firar etti… 1979 senesi sona 
ererken Türkiye, iç karartıcı gündemle 
meşguldü. 28 Aralık’ta da gazetelerde 
Afganistan’da Darbe yapıldığı haberi 
küçük bir şekilde yer aldı.

Bu haber, memleket sorunlarının 
yanında sönük kalsa da yeni yılda etki-
sinin spora yansıyacağını kimse tahmin 
etmiyordu... Afganistan’daki yönetim 
değişikliği sonunda Marksist Babrak 
Karmal, başa geçmişti. Karmal’a silah 
yardımı yapmakla suçlanan SSCB ise 
birkaç gün sonra Afganistan toprakla-
rına asker sokmaya başladığı haberleri 

yayıldı. ABD’nin pasif olmakla eleştirilen 
başkanı Jimmy Carter, fırsatı kaçırma-
yıp SSCB’nin Afganistan’dan çıkma-
sını ‘emretti’ ama beklediği karşılığı 
görmedi. Bunun üzerine, Moskova’da 
düzenlenecek olimpiyat oyunlarına yö-
nelik bir hamle yaptı: Carter, “SSCB bir 
ay içerisinde ordusunu Afganistan’dan 
çekmezse, olimpiyat oyunlarının başka 
bir ülkede yapılmasını, ertelenmesini ya 
da iptal edilmesini teklif ediyorum” diye 
açıklama yaptı.

Carter’ın açıklaması, New York 
Times sayfalarında yerini aldığında 
tarihler 20 Ocak 1980’i gösteriyordu. 
Carter, etki alanını genişletmek için, 
“Eğer Olimpiyat Komitesi teklifimi kabul 
etmez ise Amerika Birleşik Devletleri, 
Moskova’daki müsabakaları boykot 
edecek ve başka bir yerde alternatif 
oyunlar düzenleyecektir” diyerek alter-
natif oyunların da işaretini verdi.

TÜRKİYE DE BOYKOT
 TARTIŞMALARI

SSCB-Afganistan olayına siyasi açı-
dan bakmaya çalışan Türkiye de  Olim-
piyatlara katılıp katılmama konusunda 
belirsizlik sürerken, 24 Ocak’ta Milliyet 
gazetesinde, “Carter, Cumhurbaşkanı 
Fahri Korutürk’e bir mektup yazarak 
Türkiye’yi de olimpiyatı boykota davet 
etti” haberi yer aldı. 

Başbakan Süleyman Demirel, ko-
nuya dair  ilerleyen günlerde açıklama 
yapacağını söylerken; diğer parti li-
derleri Alparslan Türkeş ve Necmettin 
Erbakan, olimpiyat oyunlarına gidilme-
mesi görüşündeydi. Bülent Ecevit ile 
Cumhuriyet Senatosu Başkanı İhsan 
Sabri Çağlayangil ise politikayla sporun 
birbirine karıştırılmaması gerektiğini 
ifade ediyordu.

Dönemin Türkiye Olimpiyat Komi-
tesi Başkanı Burhan Felek gazetesindeki 
köşede kaleme aldığı “Garip Bir Teklif” 
başlıklı yazısında ise “Son hadiseler 
üzerine beynelmilel Olimpiyat Komite-
si’nin alacağa karara uymak üzere, şim-
diki halde Moskova’yı boykot etmemiz 
söz konusu değildir. Çünkü iştiraki ka-
bul eden kararımızı değiştirecek geçerli 
bir sebep mevcut değildir” demişti.

SSCB Devlet Başkanı Leonid Brej-
nev, ise gelişmelere karşı sessiz kaldı. 
ABD, 12 Nisan 1980’de kesin kararını 
aldı ve boykot kararı verdi. 

MUHAMMED ALİ DE BOYKOTU 
DESTEKLEDİ

Altmış ve yetmişlere damga vuran, 
süper yıldızlık tahtından henüz inmemiş 
Muhammed Ali, Afrika ülkelerinden 
Tanzanya, Nijerya ve Senegal’e seya-
hatler yaparak boykot için ikna çalışma-
larında bulundu. İlk durağı Tanzanya’ya 
indiğinde kendisine yapılan ‘Carter’ın 
Kuklası’ eleştirisine cevap vererek gö-
rüşmelere başladı: “Kimse beni buraya 
zorla getirmedi. 

Kimsenin Tom Amca’sı (beyazlara 
dalkavukluk eden siyahlar için kullanılan 
terim) değilim!” Ali, bunları söylese de 
bazı kesimler tarafından ‘Beyaz Saray’ın 
kuklası’ yakıştırmalarına engel olamadı. 
Zaten seyahatler de başarıya ulaşama-
yacaktı. Kenya, Tanzanya ve Nijerya da 
birçok Afrika ülkesi gibi Moskova’ya iş-
tirak kararını almıştı…



Naifa Kuş

Paris 2024 Olimpiyatlarında son 
40 yılın en kötü, en başarısız  oyunlarını 
geride bıraktık…

Dahası, 205 Ülkeden 32 branşta 10 
bin 500 sporcunun katıldığı dev 

organizasyonda büyük bir  “hayal 
kırıklığı” yaşadık… 

1984 Los Angeles Olimpiyatlarını 
bırakınız, 2020 Tokyo Olimpiyatlarının 
da gerisinde kaldık…

Tokyo Olimpiyatlarında 2 altın, 2 
gümüş ve 9 bronz olmak üzere 13 ma-
dalya alarak 20 sırada kendisine yer bu-
lan Ülkemiz, 18 branşta 54 kadın ve 47 
erkek olmak üzere 101 sporcuyla yarış-
tığı Paris Olimpiyatlarında altın madal-
yaya hasret kalırken, sadece 3 gümüş 
ve 5 bronz olmak üzere 8 madalya ile 
64. sırada yer alabildi…

Övünme bir kenara utanılacak bir 
durum söz konusu!

Tabii ki, utanacak yüz varsa…
 ABD’nin 40 altın, 44 gümüş ve 42 

bronz olmak üzere toplam 126 madal-
ya ile ilk sırada yer aldığı oyunları Çin 40 
altın, 27 gümüş ve 24 bronz ve toplam-
da 91 madalya ile ikinci, Avusturalya ise 
18 altın, 19 gümüş ve 16 bronz olmak 
üzere 50 madalya ile üçüncü sırada  ka-
pattı…

Biz mi?
Ne yazık ki genel sıralamada  Hong 

Kong, Filipinler, Cezayir, Endonezya, 
Botsvana, Dominik Cumhuriyeti, Gue-
temala ve Afganistan’ın gerisinde kal-
dık…   

Ülkemize gümüş 
madalyaları 10 metre 
havalı tabanca atışların-
da başarılı bir yarışma 
çıkartan Şevval İlayda 
Tarhan-Yusuf Dikeç ve  bayanlar boks-
ta Buse Naz Çakıroğlu ve Hatice Akbaş 
kazandırırken, Esra Yıldız Kahraman ise 
bronz madalya elde etti… 

Buse Naz Çakır’ın altın kaçırmasıyla 
birlikte Busenaz Sürmeneli’nin  kürsüye 
çıkamaması Ülkemiz adına elbette ki 
büyük kayıp oldu… 

Klasik makaralı yay 50 metre ok 
atışlarında Mete Gazoz, Ulaş Berkin Tü-
mer ve Muhammet Abdullah Yıldırmış 
üçlüsünden oluşan  takım bronz ma-
dalya alırken, bireysel olarak altın ma-
dalya umuduyla yarışan Mete Gazoz’un 
çeyrek finalde elenmesi ülkemiz adına 
üzücüydü… 

Serbest güreşte 125 kiloda min-
dere çıkan ve bronz madalya alan Taha 
Akgül aktif sporcu yaşamını sonlandı-
rırken, diğer bronz madalyalar da en 
çok sporcuyla kota aldığımız Tekvan-
do’da Nafia Kuş Aydın ve yine güreşte 
Buse Tosun Çavuşoğlu’ndan geldi…

Yeterli miydi?
Elbette değil…
 Madalya beklentisi büyük olan 

kadın Milli Voleybol takımı yarı final ve 
üçüncülük maçlarını kaybedince 4. Sı-
rada yer aldı...

Atatürk’ün kızlarının madalya ala-
mamasında elbette ki bazı oyuncuların 

sakatlıktan yeni çıkması, 
dışarıdan müdahaleler 
ve  olimpiyat kadrosunda 
son anda yapılan değişik-
lik etken oldu diyebiliriz...  

Filenin Sultanları ile 
ilgili bir yazımda “kürsüye 
çıkarlar, ama madalyanın 
rengi ne olur, bilemem” 
diye yazmıştım…

Yukarıdaki olumsuz 
etkenlerden dolayı kürsü-
ye bir adım kala topalladık ve başarılı 
olamadık…

Son yıl da büyük kan kaybeden, 
Milletler liginde de eski gücünde gö-
rünmeyen voleybolcuların önümüz-
deki şampiyonalarda yine eski başarılı 
günlerine dönmesi için Vargas örneği; 
Egonu , Gabi veya Boskoviç gibi güçlü 
oyunculara ihtiyacı olsa gerek… 

Bu oyunculardan biri daha  Türk 
vatandaşlığına geçirilerek Milli formaya 
kazandırılması Voleybol kadın milli takı-
mını ayağa kaldıracaktır… 

Artık, bütün dünya devletleri aynı 
taktikle savaşıyor…

“Yerlinin de yerlisi olsun” aklı işe 
yaramıyor, dolayısıyla, boksta, güreşte, 
atletizmde, voleybolda Kübalılar, başka 
başka devletlerinin formalarıyla ulusla-
rarası arenalarda fırtına gibi esiyorlar…

İşte Vargas…

Olimpiyat oyunların-
da  Milli takıma 159 sayı 
kazandırarak ilk sırada 
yer almasına kim itiraz 
edebilir?

*
Takım halinde ilk kez 

kota alarak katıldığımız ve 
en yüksek bütçeli fede-
rasyon olan Jimnastikte  
madalya gelmezken, İs-
veç’ten  Dublantis’in 6.25 

metre ile olimpiyat ve dünya rekoru 
kırdığı sırıkla yüksek atlama da genç 
atlet Ersu Şaşma, güçlü bir tecrübeli ra-
kiplerini geride bırakarak 5. Sırada yer 
alması oldukça sevidiriciydi…

Yüzme de ise  yine genç sporcu 
Kuzey Tunçelli  finalde dünya gençler 
rekorunu kırarak 5’inciliği elde etti. Her 
iki sporcu da Türk sporunun geleceği 
adına umut oldu…

Helal olsun hem Ersu’ya hem de 
Kuzey’e…  

Skandalların da yaşandığı Paris 
2024 Olimpiyatlarında  bir sporcunun 
parkta  uyuması, Ren nehrinin kirliliği 
ile birlikte  “Mülteciler Olimpiyat Takı-
mı”nda break dans branşında yarışan, 
Afganistan’dan kaçarak  İspanya’ya 
yerleşen Manizha Talash’ın “Afganlı 
kadınlara özgürlük”   peleriniyle çıkması 
sonucu  diskalifiye edilmesi  de olim-

piyata olumsuz olarak 
damga vurdu… 

Bu Batı ülkeleri ve 
olimpiyat komitesinin, 
uluslararası dans fede-

rasyonunun iki yüzlülüğünü göstermiş 
olsa gerek.

* 
Paris 2024 Olimpiyatlarında ül-

kemizin aldığı başarısız sonuçlar spo-
rumuzun geleceği açısından masaya 
yatırılmalı…  

Öncelikle siyaset spordan elini çek-
meli…

Ardından  federasyon başkanları ve 
çoğunluğu siyasetçilerin oluruyla görev 
alan yöneticilerin icraatı değerlendiril-
meli ve başarısız, liyakatsiz başkanlar 
görevden alınmalı veya ilk planda ger-
çekleştirilecek genel kurullarda federas-
yon başkanları değiştirilmeli… 

Son olarak ise  olimpiyata katılan 
ve başarısız olan sporcuların kendi ku-
lüplerinde görev yapanlar ile Milli takım 
antrenörleri  sorgulanmalı… 

Sorun nereden kaynaklanıyor ise 
ortaya çıkartılmalı… 

Ve…
En önemlisi de Gençlik ve Spor 

Bakanlığı, Spor Genel Müdürlüğü bazı 
federasyonlara ya da federasyon baş-
kanlarına “öz evlat”, bazı federasyonla-
ra ve başkanlarına da “üvey evlat” mua-
melesi yapmaktan vazgeçilmeli!

Bu ülkede Spor Bakanlığından ba-
ğımsız  bir “Türkiye Spor Konseyi” adı 

altında, hem alaylı hem de okullu spor 
adamlarından bir heyet kurulmalı, fede-
rasyonlardan, başkanlardan, antrenör-
lerden, gerekirse sporculardan hesap 
sormalıdır…

Bu kurum ayrıca, Spor Bakanı, Fe-
derasyon başkanları ve yöneticileri ile 
antrenörlerin de katıldığı geniş kapsam-
lı bir değerlendirme toplantısı yapmalı 
ve gereken neşteri vurmalı… 

Aman şu federasyona dokunma-
yalım, aman şu başkanı üzmeyelim 
spor aklı, sağlıklı bir spor aklı değil…

Paris’teki 8 madalyayı “başarı” gibi 
allayıp pullamak, Türk sporuna en bü-
yük ihanettir…

Dolayısıyla da, özellikle federasyon 
başkanlarını koruma yerine, “Ak koyun 
ak bacağından, kara koyun da kara 
bacağından asılır” ata sözünden yola 
çıkarak, sporumuz, “federasyonları ek-
mek kapısı yapan” bazı başkanlardan 
kurtulmuş olur!

Bazı federasyonlar, bazı başkan-
ların ekmek kapısı, velinimeti olmuş 
durumda…

Düşünsenize; adamın akçeli iş-
lerden dolayı 7-8 mahkemesi var ve 
hala koltukta oturuyor, oturmak için 
de sporcularına talimat vererek devlet 
büyüklerinin yakınlarına teşekkür ettiri-
yor…

Özetlersem; Türk Sporunda açıl bir 
kan değişikliğine gidilmeli, aksi taktirde 
2028 Los Anceles Olimpiyatlarında 
madalya sayımız artmaz, ama eksilir.

SPOR FEDERASYONLARI BAZI BAŞKANLARIN VELINIMETI!

haber@konyayenigun.com
RECEP ÇINAR

Bu sefer olmadı!
2024 Paris Olimpiyat Oyunları'nı 3 gümüş, 5 bronz madalya alarak kapatan Türkiye, 40 yıl sonra oyunlarda 
altın madalya kazanamadı. Türkiye en çok madalyayı ise 2020 Tokyo Olimpiyat Oyunları'nda kazanmıştı
Fransa'nın ev sahipliğinde 26 Tem-

muz'da başlayan Paris 2024 Olimpiyat 
Oyunları sona erdi. 17 gün süren dev 
organizasyonda 32 spor branşında 
329 müsabaka gerçekleştirildi. Türkiye, 
oyunlara 47'si erkek, 54'ü kadın olmak 
üzere 101 sporcuyla katılırken 18 bran-
şta madalya mücadelesi verildi.Olimpiyat 
tarihinde ay-yıldızlıların en fazla madalya 
kazandığı branş olan güreşte sadece 
Taha Akgül ve Buse Tosun Çavuşoğlu 
madalya sevinci yaşadı. Türkiye, boks 
branşında 3 madalya elde ederken, bu 
madalyaları kadın sporcular topladı. Son 
olimpiyat ikincisi ve dünya şampiyonu 
olarak katılan Buse Naz Çakıroğlu, finalde 
rakibine kaybederek gümüş madalya-
nın sahibi oldu. Kadınlar 54 kiloda final 
oynama başarısı gösteren Hatice Akbaş 
da kariyerinin ilk olimpiyat madalyasını 
kazanırken, Esra Yıldız Kahraman da ka-
dınlar 57 kg'da bronz madalya elde etti.

VOLEYBOL TAKIMI 4. OLDU
Tokyo 2020'de kürsünün en üst ba-

samağında yer alan Mete Gazoz, Okçu-
luk Erkek Milli Takımı ile bronz madalya 
kazanırken, bireyselde çeyrek finalde 
veda etti. Olimpiyat ve dünya şampiyonu 
Busenaz Sürmeneli de kadınlar 66 kg 
çeyrek finalinde kaybetti. A Milli Kadın 
Voleybol Takımı, yarı finalde Brezilya'ya 
3-1 mağlup olarak olimpiyatlarda 4. oldu.

TÜRKIYE, 64. SIRADA 
YER ALDI

Paris 2024 Olimpiyat Oyunları'nda 
40 altın, 44 gümüş, 42 bronz madalya 
kazanan ABD, toplamda 126 madalya 

ile ülkeler sıralamasında birinci oldu. 
Aynı sayıda altın madalya sahibi olan Çin, 
27'si gümüş, 24'ü bronz olmak üzere 91 
madalya ile oyunları ikinci basamakta ta-
mamladı. Türkiye, 3 gümüş, 5 bronz ala-
rak 64. sırada yer aldı. Ev sahibi Fransa 

ise 16'sı altın, 26'sı gümüş, 22'si bronz 
olmak üzere 64 madalyayla oyunları ta-
mamladı.

TÜRKIYE'NIN PARIS 2024'TE 
KAZANDIĞI MADALYALAR ŞÖYLE

Gümüş madalya, Şevval İlayda Tar-

han ve Yusuf Dikeç'ten oluşan 10 m Ha-
valı Tabanca Karışık Takımı. Boks kadın-
lar 54 kg'da Hatice Akbaş. Boks kadınlar 
50 kg'da Buse Naz Çakıroğlu

BRONZ MADALYA
Mete Gazoz, Ulaş Berkim Tümer ve 

Muhammed Abdullah Yıldırmış'tan olu-
şan Okçuluk Erkek Milli Takımı. Güreş 
kadınlar 68 kg'da Buse Tosun Çavuşoğ-
lu. Boks kadınlar 57 kg'da Esra Yıldız 
Kahraman. Güreş erkekler serbest stil 
125 kg'da Taha Akgül. Tekvando kadın-
lar +67 kg'da Nafia Kuş

40 YIL SONRA BIR ILK
Türk sporcular, 1984 Los Angeles 

Olimpiyatları'nın ardından ilk kez bir 
olimpiyatları altın madalyasız kapattı. 
1988 Seul Olimpiyatları'nda Naim Sü-
leymanoğlu'nun kazandığı altın madalya 
ile birlikte Türkiye sırasıyla; Barcelona, 
Atlanta, Sidney, Atina, Pekin, Londra, Rio 
de Janeiro ve Tokyo'da altın madalya se-
vinci yaşadı.

EN BAŞARILI OLIMPIYAT
 ROMA

Milli sporcuların en başarılı olduğu 
olimpiyat oyunları Roma 1960 oldu. 
Roma Olimpiyat Oyunları'nda Türkiye 7 
altın, 2 de gümüş madalya elde etti.

EN FAZLA MADALYA 
TOKYO'DA

Türkiye en çok madalyayı, 2020 
Tokyo Olimpiyat Oyunları'nda kazan-
dı. Olimpiyatlara 108 sporcu ile katılan 
ay-yıldızlılar, 2 altın, 2 gümüş ve 9 bronz 
olmak üzere 13 madalyayla yurda dön-
dü. n SPOR SERVİSİ

Mete Gazoz Ulaş Berkim Tümer Muhammed Abdullah Yıldırmış

Yusuf DikeçŞevval Ilayda Tarhan

Buse NAz

Talha Akgül

HAtice Akbaş

Ömer Korkmaz’dan taraftara çağrı
TÜMOSAN Konyaspor Kulüp 

Başkanı Ömer Korkmaz, dep-
lasmanda kendilerini yalnız bı-
rakmayan taraftarlara teşekkür 
etti. Konyasporlu taraftarların 
her daim yanlarında olduğuna 
değinen Korkmaz, bilet fiyatları-
nın pahalı olmasına rağmen gel-
diklerine dikkat çekerek, “Bizi 
adeta evimizde hissettirdiler. 
Aynı zamanda iç saha maçların-
da da taraftarlarımızı maçlara 

bekliyoruz. Önümüzdeki süreçte 
kombine satışlarının daha da 
yükselmesini umut ediyoruz. 
Konyaspor yönetimi olarak ta-
kımımız adına elimizden gele-
nin en iyisini yapıyoruz” dedi. 
Korkmaz, vergi borcunun büyük 
bir külfet olabileceğine de işaret 
ederek, puan silme cezası dahil, 
bazı yaptırımlara maruz kalabi-
leceklerini de sözlerine ekledi. 
n SPOR SERVİSİ
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